

သူဌေးကတော်ကြီးနှင့်ကိုလူပျို

ကိုလူပျိုအမည်က- - အောင်ဒင်ဟုခေါ်သည်။သူသည်ရုပ်ရည်အားဖြင့်လူချောလူလှတဦး
တော့မဟုတ်ပေ။ဤသို့လူချောလူလှမဟုတ်သော်လည်းသူ၏အရပ်အမောင်းမှာယေကျ်းတဦးအတွက်
ရှိထိုက်သောကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ပြည့်စုံသောလူငယ်တဦးပင်ဖြစ်သည်။သူဌေးအိမ်တွင်ကားမောင်းရန်အ
တွက်လာရောက်လျှောက်ထားရာတွင်လူပေါင်း ၅၀ အနက်သူ့အားအရွေးချယ်ခံရခြင်းဖြစ်သည်။

အောင်ဒင်သည်အလုပ်စတင်လျှောက်ချိန်ဆိုသောနေ့တွင်သူဌေးကြီးဦးဝင်း၏အိမ်သို့
ရောက်သွားခဲ့လေသည်။သူဌေးကြီးဦးဝင်းကဒရိုင်ဗာခန့်ရာတွင်သူတဦးတည်းကခန့်ထားခြင်းမဟုတ်ဘဲ
သူဌေးကတော်ကစိတ်ကြိုက်ဖြစ်စေမည်ဒရိုင်ဗာကိုမှခန့်ထားရလေရာရွေးချယ်ရာတွင်သူ့သူဌေး
ကတော်ကလည်းရှိနေလေသည်။

အောင်ဒင်ကသူဌေးကြီးဦးဝင်း၏ချိန်းဆိုသောနံက် ၈ နာရီအချိန်ရောက်သွားရာတွင်သူကဲ့သို့
လျှောက်ထားသောဒရိုင်ဗာ ၅၀ နီးပါးကရောက်ရှိနေခဲ့လေသည်။ကားဒရိုင်ဗာအလုပ်ကလေးတလုပ်
အားဒရိုင်ဗာအလုပ်လျှောက်ထားသောသူပေါင်း ၅၀ မျှလောက်ထားခြင်းအတွက်လည်းမထူးဆန်းပေ
ပေးထားသောလခမှာ၁၅၀-ကျပ်ဖြစ်သည်။၎င်းအပြင်စားစရိတ်အပြင်နှင့်စားချိန်သောက်ချိန်အလုပ်
ဆင်းနေရတက်ရဦးမည်ဖြစ်သည်။

သည်ဟာတွင်မကသေးအိမ်လခအတွက်လည်းပေး၍နှစ်တိုးငွေအတွက်တလ(၁၀)နှစ်တိုး ၃-ရာ
အထိတိုးတက်ပေးမည်။အကယ်၍ထိုခိုက်ဒဏ်ရာရသော အသက်ဆုံးရှုံးခြင်းဒဏ်ရာရခြင်းများအ
တွက်လည်းလျှော်ကြေးငွေပေးမည်ဆိုသဖြင့်လည်း ဤမျှဒရိုင်ဗာ ၅၀ အထိ လျှောက်ထားခြင်း

သူသည်ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းသူဌေးကြီးဦးဝင်းထံဖြစ်သည်။ထိုသို့လျှောက်ထားသောဒရိုင်ဗာများမှာတ
ကယ်စင်စစ်နည်းပင်နည်းသည်။အများအပြားပင်လျှောက်ရန်ပင်ရှိသေးသည်။သို့သော်အချိန်မှာနည်းလွန်းပြီး
ကြော်ငြာရက်က ၃ ရက်တည်းသာရှိသော ကြောင့်လူ ၅၀သာလျှောက်ထားနိုင်ခဲ့ခြင်း ဖြစ်လေသည်။

အောင်ဒင်မှာလူလုပ်ပိုင်းတဦးဖြစ်ပြီးအကြည်းတန်အရပ်မဆိုးဟုဆိုသော်လည်းကျောက်ပေါက်မာနှင့်
အသားညိုညိုမောင်းမောင်းဖြစ်၍ကာယဗလကောင်းမွန်သည်။သူ၏လုပ်သက်မှာလာရောက်
လျှောက်ထားသူများနှင့်စာသော်နှစ်နုသောဒရိုင်ဗာတဦးပင်ဖြစ်လေသည်။လျှောက်ထားသူများအား
လုံးမှာတိုက်အပြင်ဘက်တွင်နေကြရသေးသည်တယောက်စီတယောက်စီကိုသူဌေးအစေခံချက်ကြီးဆိုသော
လူဝကြီးတဦးကခေါ်ခြင်းဖြစ်သည်။အောင်ဒင်သည်သူ့အလှည့်ကိုရင်သထိတ်ထိတ်နှင့်စောင့်ရှုပြီး
အခြားဒရိုင်ဗာများပြီး၍ထွက်လာသောအခါစာမေးပွဲဖြေကမည်ကျောင်းသားပမာဖြေပြီးသော
ကျောင်းသားကြီးအား ဘာတွေများမေးသလဲဗျ၊ဘာတွေများစစ်ဆေးသလဲဗျ၊ ဟုရင်တထိတ်ထိတ်
နှင့်မေးရလေသည်။

စုံတော့စုံတာဘဲဗျ၊ ထွက်လာသောအသက်၅၀နီးပါးခန့်ဒရိုင်ဘာကြီးတဦးကပြောလိုက်သည်။

ဘာတွေများလည်းဗျပြောစမ်းပါအုံး။

အသက်ကစပြီး စစ်တာဘဲ၊

ပြောပါအုံးဗျ၊

ဘယ်လောက်ကြာကြာလုပ်ခဲ့သလဲ၊အပြစ်ရခဲ့ဘူးသလားဆိုတာတွေဘဲ၊

ကျုပ်ကလဲဝန်ကြီးအိမ်မှာကားမောင်းတော်တဲ့အကြောင်းအသင်းမှာလုပ်ခဲ့တဲ့ဥက္ကဋ္ဌထောက်ခံစာပြီးတော့လဲ
သံရုံးမှာလုပ်ခဲ့တဲ့ကလက်မှတ်တွေတင်ပြတာဘဲ၊

ဟာဦးလေးကျွန်တော်တို့ထက်စုံတာဘဲ၊ ဒီလိုဆိုရင်ဦးလေးဘဲရမှာသေချာတာဘဲ၊
မကြိုက်သေးဘူးတဲ့ခရီးစရိတ်တောင်ထုတ်ပေးလိုက်ပြီ
အော် အော်

ထိုကားဒရိုင်ဘာကြီးလိုအရည်အချင်းပြည့်စုံလျက်နဲ့မှမရသေးလျှင်အောင်ဒင်လိုအသက်ငယ်လုပ်သက်
ငယ်သောလူတယောက်အဖို့အဘယ်မှာရဘို့မျှော်မှန်းနိုင်ပါမည်နည်း။ တယောက်ပြီးတယောက်ခေါ်ဆို၍
သူ့အလှည့်သို့ရောက်လာခဲ့လေသည်။

မောင်အောင်ဒင်

ထိုအသံကြောင့်အောင်ဒင်သည်ခပ်ကုတ်ကုတ်နှင့်ထလိုက်ရလေသည်။ စိတ်ထဲမှလဲကြောက်စိတ်နှင့်ဒွန်
တွဲကာတထိတ်ထိတ်ဖြစ်နေပေတော့သည်။

ချက်ကြီးသည်အောင်ဒင်၏ ခပ်ကုတ်ကုတ်အမူအရာကိုတွေ့ရသောအခါအတော်သဘောကျ
သွားသဖြင့်တဟားဟားရီမောလိုက်လေသည်။ ဤသို့ရီမောလိုက်သောချက်ကြီး၏အသံကြောင့်ဒေါသ
ဖြစ်သွားရလေသည်။ သို့သော်အလုပ်လျှောက်ထားရာတွင်ရန်ဖြစ်စရာမဟုတ်သောကြောင့်တတ်နိုင်သမျှတော့
သည်းခံရမည်ဖြစ်သည်။

ဟယ် ဝလိုက်ကြတာ

ထိုအသံမှာအောင်ဒင်၏ပါးစပ်မှထွက်သွားသောအသံတော့မဟုတ်ပေ။ ဝမ်းတွင်းမှထွက်လာသောအသံသာ
ဖြစ်သည်။ သူ့မြင်ရသည်မှာထိုင်နေကြသောလူများမှာအလွန်အမင်းဝဖြိုးသောလူကြီးတဦး
နှင့်အသားဖြူဖြူဝဝမိန်းမကြီးတဦးဖြစ်သည်။ မိန်းမကြီးဆို သော်လည်းအသက်မှာ ၄၀လောက်သာ
ရှိဦးမည်။ မျက်နှာမှာငယ်ငယ်နှင့်ကုလားဆင် ပင်ဖြစ်၍နာခေါင်းပွပွ မျက်လုံးပြူးပြူးဖြစ်သည်။

သူတို့နှစ်ယောက်ကသူဌေးကြီးနှင့်သူဌေးကတော်တို့ဖြစ်ကြပြီးသူ့အားသူတို့ရှေ့စားပွဲခြားနေ
သောကုလားထိုင်တလုံးတွင်အထိုင်ခိုင်သည်။ သဌေးကတော်ကြီးကအောင်ဒင်အားမီးများတောက်နေသကဲ့သို့
မျက်လုံးများဖြင့်ကြည့်နေသည်မှာအောင်ဒင်အနေရ ခက်နေတော့သည်။

မင်းနာမယ်က အောင်ဒင်ဟုတ်လား

ဟုတ်ပါတယ်ခင်ဗျာ

အောင်ဒင်တုန်တုန်လှုပ်လှုပ်ဖြေသည်။

မင်းလယ်သက်ကဒီစာထဲမှာ ၂ နှစ်ထဲရှိပါသေးလားဒီအထဲလျှောက်တဲ့လူတွေက လုပ်သက် ၂၀
နှစ်နဲ့ ၅ နှစ်ရှိကြတာချည်းဘဲ

ဟုတ်ပါတယ်ကျွန်တော်မလိမ့်တတ်ပါဘူး

မင်း-- စတုဒီဘေကာလိုကိုယ်ပိုင်ကားများများမောင်းခဲ့သလား

တော်တော်လဲမောင်းခဲ့ပါတယ်- တပ်ထဲမှာဗိုလ်ကြီးတဦးရဲ့ကားကိုမောင်းခဲ့တာဘဲ

အောင်ဒင်ထိုသို့ဖြေနေစဉ်သူဌေးကတော်ကြီးက၊ ကဲကျုပ်မေးစမ်းမယ် ဟုဆိုကာ

ရှေ့သို့အနည်းငယ်တိုးလာသည်

မင်းအသက်က ၃၅ နှစ်ဟုတ်လား

ဟုတ်ပါတယ်ခင်ဗျာ

မင်းကြည့်ရတာတော်တော်ကျန်းမာပုံရတယ်

ဟုတ်ပါတယ်ကျွန်တော်ကအမြဲကျန်းမာရေးကစားတာဘဲမောင်ပြိုင်ပွဲတွေသာမဝင်ခဲ့တာဘဲ

အမယ်တယ်ဟုတ်ပါလား

သူဌေးကတော်ကြီး၏မျက်လုံးများကအရောင်တွေပိုမိုထောက်ပံ့လာသည်ဟုထင်ရလေသည်။

မင်းမှာမိန်းမရှိလား

မရှိပါဘူး

အင်း

သူဌေးကတော်ကြီးသည်အောင်ဒင်ကိုကြည့်၍သဘောကျသကဲ့သို့ပြုံးလိုက်လေသည်။

မင်းမတ်တတ်ရပ်စမ်း

ဗျာ

မတ်တတ်ရပ်စမ်းပါ

ကျွန်တော့အလုပ်နဲ့ဘာဆိုင်လို့တုံး

မင်းရဲ့ကျန်းမာရေးနဲ့ညီမညီသိချင်လို့ပေါ့

ထိုသို့ပြောသဖြင့်အောင်ဒင်သည်မတ်တတ်ရပ်၍ပြလိုက်ရလေသည်။

အကျီချွတ်စမ်းပါအုံးကွ

ဟာ အကျီတော့မချွတ်ပါရစေနဲ့ဗျား

မင်းကလဲဒါအလုပ်ခန့်ထားရေးမှာအရေးကြီးတယ်မင်းကိုတို့တကယ်ကျန်းမာမှခန့်ထားမှာကွသိလား၊

ဤတွင်အောင်ဒင်မှာမလွဲမကင်းသာဘဲသူ၏ရှုပ်အကျီကိုချွတ်လိုက်ရသည်။ဤသို့ချွတ်လိုက်ရပြီးလျှင်သူ၏စွပ်ကျယ်အကျီကလေးပါချွတ်လိုက်ရလေသည်။

အောင်ဒင်ကအကျီများချွတ်လိုက်ရ၍ပထမဆုံးပေါ်လာသည်မှာသူ၏ကျယ်ပြန့်လေသောရင်အုပ်နှင့်မဲနက်နေသောအမွေးအမှင်များဖြစ်သည်။ကျယ်ပြန့်သောရင်အုပ်နှင့်လှိုင်းထနေသောဗိုက်သားများဖုထစ်နေသောရင်အုပ်ကြီးများတုတ်ခိုင်လေသောလက်မောင်းအိုးကြွက်သားများကယောက်ျားကောင်းတဦး၏အင်္ဂါရပ်ကိုဖော်ပြလျှက်ရှိနေချေတော့သည်။

အေး တကယ်ကျန်းမာတာဘဲ ဟုတ်လားမောင်

အင်း ဒါပေမဲ့ အသက်ငယ်ပြီးလုပ်သက်နုတယ်

ကျမတော့သူ့ကိုခန့်ချင်တယ်

မင်းကလဲကွာ တခြားလုပ်သက်ရင့်တဲ့ဒရိုင်ဘာတွေအများကြီးရှိသေးတာဘဲ

ဟင်အင် အပူတော့သူ့ကိုခန့်ချင်တယ်၊ဒါနဲ့မောင်က အပူကြိုက်တဲ့ဒရိုင်ဘာခန့် ဆို ဆို ဆို။

သူဌေးကတော်ကြီးကသူ့လင်တော်မောင်အားနဲ့လိုက်လေ၏။ဒါတွင်မက ဘဲ အပူ အပူနှင့်ပြောလိုက်သောစကားသံမှာအောင်ဒင်၏နားထဲတွင်အော်ဂလိများ ဆန်၍သွားချေသေးတော့သည်။

အေးလေ အပူအလိုကိုမောင်လိုက်ရမှာဘဲပေါ့၊ကဲ ကဲ မောင်အောင်ဒင်ကိုလဆန်း ခရက်နေ့ကစပြီးတော့အလုပ်ခန့်မယ်အဲဒီနေ့မှာဒီတိုက်ကိုလာခဲ့ပေါ့။

ဟုတ်ကဲ့ခင်ဗျာ အများကြီးကျေးဇူးတင်ပါတယ်။

အောင်ဒင်မှာထိုကဲ့သို့ပြောရာကလည်းအလွန်ပင်ဝမ်းသာအားရဖြစ်သွားမိခဲ့လေသည်။ထိုနောက်တွင်အောင်ဒင်သည်ကျေနပ်စွာပြန်လာခဲ့လေသည်။သူကအပြင်သို့မရောက်ခင်မှာပင်သူနှင့်အတူလျှောက်ထားခဲ့သောဒရိုင်ဘာများအားလုံးမှာပြန်သွားကြပြီဖြစ်လေသည်။သူကတိုက်အပြင်သို့ထွက်ခဲ့စဉ်မှာပင်တိုက်ထဲကသူဌေးကတော်ကြီးထွက်လိုက်လာကာသူ့အားပြုံး၍ကြည့်လိုက်သည်ကိုတွေ့ရလေသည်ထို့ကြောင့်ပင်သူသည်ရင်များတဒိတ်ဒိတ်ခုန်သွားရကာသူ၏ဝမ်းထဲမှလည်းပြုံးပြုံးကြီးဖြစ်လာရလေသည်။

လဆန်း၁ ရက်နေ့အလုပ်ဝင်သောနေ့က နံနက်၇ နာရီတွင်အောင်ဒင်သည်သူဌေးကြီးတိုက်သို့ ရောက်နေခဲ့သည်။သူရောက်လာလျှင်သူဌေးကတော်ကြီးကအောင်ဒင်အားခြေဆုံးခေါင်းဆုံးအကဲ ခတ်ကြည့်လိုက်ပြီး-

ဟဲဟဲ မောင်အောင်ဒင်ကကျကျနန ဝတ်စားထားတောလဲလူချောပါလားကွဟဲဟဲ

အဝတ်ကြောင့်ပါခင်ဗျာကျွန်တော်ကသပ်သပ်ရပ်ရပ်ဝတ်စားတတ်လို့ပါ။

ကြိုက်တယ်ကြိုက်တယ်မမကဒီလိုသပ်သပ်ရပ်ရပ်မှကြိုက်တယ်။နောက်ဒီလိုဘဲဝတ်လာခဲ့၊ဒါ ထက်အဝတ်အစားမရှိသေးရင်လဲပြော။

ထိုသို့သူဌေးကတော်ကြီးကအခွင့်အရေးပေးလိုက်ပြန်သောအခါတွင်၊ ဟုတ်ကဲ့ ကျွန်တော့မှာအဝတ်အစားမရှိတာအမှန်ပါဘဲ၊အခုလဲရှိတာလေးကိုသပ်သပ်ရပ်ရပ်ပြီးလာရတာဘဲမမရဲ့ ဟုပြောလိုက်လေသည်။

ကဲ ဟောဒီကားကိုမင်းကားလိုသဘောထားပြီးကိုင်ရမနော်၊မမ ကိုဈေးလိုက်ပို့စမ်းမမကိုယ် တိုင်ဈေးသွားဝယ်မှဖြစ်မယ်ကွဲ့ ဟုတ်လား။

ထိုသို့ပြောဆိုသဖြင့်အောင်ဒင်သည်လည်းစတူဒီဘေကာကားကြီးဖြင့်သူဌေးကတော်ကြီးအား တင်၍ မောင်းလာခဲ့ရလေသည်။သူဌေးကတော်ကြီးအား သံဈေး၊တရုတ်တန်း၊သိမ်ကြီးဈေးသို့ မောင်းပို့ခဲ့ရပြီးလျှင်ပြန်ခဲ့ရသည်။

တိုက်သို့ပြန်ရောက်သောအခါတွင်သူဌေးကြီးအားကုမ္ပဏီသို့သွားရန်အသင့်ပြင်ဆင်ထားပြီးသည် သူဌေးကြီးအိမ်တွင်အစေခံမကလေးခပ်ချောချောတဦးကိုတွေ့ရလေသည်။အစေခံမကလေးမှာကရင်အမျိုး သမီးကလေးဖြစ်ပြီးအသက်မှာ ၁၇ နှစ်လောက် ပင်ရှိမည်ဟုခန့်မှန်းမိသည်။

ကဲ မောင်အောင်ဒင်ကုမ္ပဏီကိုသွားကြမယ်။

ဟုတ်ကဲ့ခင်ဗျား

ထိုသို့မောင်အောင်ဒင်ကရိုရိုသေသေပြောဆိုကာသူဌေးကြီးကိုပန်းဆိုးတန်းရှိသူ၏အလုပ်တိုက်သို့လိုက် ၍ပို့ရလေပြန်ချေသည်။

မောင်အောင်ဒင်

သူဌေးကြီးသည်အလုပ်တိုက်သို့မရောက်ခင်မှာပင်သူ့အားအသံလေးကြီးဖြင့်ခေါ်လိုက်လေသည် ခင်ဗျား

မောင်ကိုဦးသတိပေးရအုံးမယ်။

ဟုတ်ကဲ့ခင်ဗျာ

ဦးဆီမှာအလုပ်လုပ်နေခိုက်မှာတော့

ပြောပါခင်ဗျာ

ဒီလိုကွဲ့

ဦးရဲ့မိန်းမကအင်မတန်ခလေးဆန်တယ်၊ဒီတော့အစစအရာရာဘဲသည်းခံပြီးတော့လုပ်ပေးပါ၊သူက ခဏတော့ဒီဒရိုင်ဘာကိုကြိုက်လိုက်တာဘဲနောက်တော့မ ကြိုက်တော့ဘူး။

ထိုကဲ့သို့ပြောလိုက်သဖြင့်အောင်ဒင်မှာခေါင်းညိတ်လိုက်ရလေသည်။ထို့နောက်တွင်မူအောင်ဒင်မှာ အတော်ကလေးစဉ်းစားထားမိလေသည်။သူဌေးကြီးမိန်းမကလေးဆန်တယ်တဲ့၊ ဟုတ်မှာဘဲ၊ ဒီလောက်အသက်ကြီးတာတောင်သူ့ကိုယ်သူ အပုအပု နဲ့ ပြောလိုက်သေးတယ်၊ဒါတင်မာဘူးမောင် မောင် နဲ့ကလီတာလဲရှိတာဘဲ၊ အင်း ဟုတ်ချင်လဲဟုတ်မှာဘဲဟုအောင်ဒင်စဉ်းစားလိုက်မိလေသည်။

၃ ရက်ခန့်ကြာသောအခါတွင်ကား
မောင်အောင်ဒင်

ခင်ဗျာ

မမတို့ဒီကနေ့ညမင်းကတော်အိမ်မှာပါတီပွဲရှိတယ်မင်းဒီညမပြန်ရဘူး

ဟုတ်ကဲ့မမ

ဤသို့နှင့်ပင်သူဌေးကတော်ကြီးကသူ့အားအမိန့်ပေးထားလေသည်။သူဌေးကတော်ကြီးမှာပါတီပွဲသွားရ
မည်မို့၊သူမကိုယ် သူမအတတ်နိုင်ဆုံးအလှဆုံးဆင်ထားလေသည်။လည်ပင်းတွင်ဆွဲထားလေ
သောစိန်ဘယ်ကြီးသည်ပင် ၅သောင်းနီးပါးခန့်တန်လိမ့်မည်ဟုအောင်ဒင်ကခန့်မှန်းလေသည်။

သူဌေးကတော်ကြီးမှာတအိမ်လုံးတွင်ဘုရင်မတပါးပင်ဖြစ်လေသည်။သူကသေဆိုသောရှင်ဆိုရှင်သူများပင်
ဖြစ်လေသည်။သူမအားအိမ်စေမိန်းမပျိုကလေးနှင့်အရာရာခိုင်းစေလေသောအသက် ၄၀
ခန့်မိန်းမကြီးတဦးကဆင်ပြင်ပေးရလေသည်။နှုတ်ခမ်းနီများကိုလည်းနီရဲနေအောင်ဆိုးထားလေသည်
မျက်လုံးများကလည်းနားသယ်အရင်းနားရွက်နားသို့ပင်ရောက်နေလှသည်ပမာဆွဲထားသည်။ပါးလှ
သောနိုင်လွန်ပါးပါးအကျီကလေးကိုဝတ်ဆင်၍ပိုးငွေချည်ဖြင့်ထိုးထားသောပန်းများအပေါ်ထားသည်။ထမီကို
ဝတ်ဆင်ထားလျှက်ညော်ခံပွဲသို့တက်လာခဲ့လေသည်။

ပါတီမှာမွေးနေ့ပါတီဖြစ်၍မင်းကတော်သူဌေးကတော်များကိုသာဘိတ်ကြားထားခြင်းဖြစ်လေ
သည်။သူတို့ရောက်သွားချိန်တွင်ရောင်စုံမီးများထွန်းထားသောခြံကျယ်ကြီးတွင်ကားမျိုးစုံတို့သည်
သတ်မှတ်ထားသောနေရာဝယ်ရပ်နားနေကြလေသည်။အောင်ဒင်မှာသူဌေးကတော်ကြီးဆင်ပေးထားသောဘ
န်ကောက်လုံချည်အသစ်စက်စက်၊နံ့သာရောင်ပိုးပေါက်အင်္ကျီကိုစမတ်ကျက်ဝတ်ထားခဲ့သည်ညော်ခံပွဲမှာစားစရ
ာမျိုးစုံသလိုအရက်မျိုးစုံဖြင့်လည်းညော်ခံသည်ကိုတွေ့ရလေသည်။စားသောက်ပွဲများတွင်ကားမောင်းသူများကို
ပါညော်ခံလေရာအရက်များကိုအနည်းအကျဉ်းသောက်ကြရသည်။

ထိုညော်ခံပွဲတွင်သူဌေးကြီးနှင့်အတူလိုက်ပါခဲ့သော်လည်းအပြန်တွင်ကားသူဌေးကြီးမှာသူ၏မိတ်ဆွေနှင့်
အတူအခြားတနေရာသို့လိုက်ပါသွားသောကြောင့်သူဌေးကတော်ကြီးကိုသာတင်၍ခေါ်ခဲ့ရသည်။
သူဌေးကတော်ကြီးမှာအရက်မူးနေပြီဖြစ်လေသည်။ထို့ကြောင့်ပင်သူ့အားသူဌေးကတော်ကြီးက
မောင်အောင်ဒင်ကမ္ဘာမောင်းစမ်းဟုခိုင်းလိုက်လေသည်။သည်ဟာတွင်မကသေးနောက်ခန်း
တွင်ထိုင်နေကြဖြစ်သောသူဌေးကတော်ကြီးမှာသူ၏စက်ခန်းတွင်လာရောက်ကာထိုင်သည်။သူ့အမိန့်အတိုင်း
ကမ္ဘာဘောက်သို့မောင်းခဲ့စဉ်တွင်ပင်သူမမှာသူ၏ပခုံးပေါ်သို့ခေါင်းကိုမှေးတင်ထားကာမိန်းမရှိလိုက်ပါလာလေ
သည်။ရေမွှေးနှင့်ပေါင်ဒါနံ့များကနာခေါင်းသို့ကလိနေချေသည်။

မောင်အောင်ဒင်

ခင်ဗျာ

အခုဘယ်ရောက်နေဘီလဲ

ကုက္ကိုင်းအဝိုင်းရောက်နေပြီမမရဲ့

ကောင်းဘီလေမောင်းခြံနံပတ်()ကျရင်အထဲမောင်းဝင်စမ်း

ဟုတ်ကဲ့မမ

မင်းက မမကိုခင်ရဲ့လား

ခင်ပါတယ်မမ ရိုသေပါတယ်

ဟိဟိ

သူဌေးကတော်ကြီး၏အပြုအမူကိုအောင်ဒင်တယောက်မှာနားမလယ်နိုင်အောင်ရှိနေခဲ့ရလေသည်
မကြာမှီသူဌေးတော်ကြီးပြောဆိုသည်အတိုင်းကမ္ဘာလေးမိရှိခြံနံပါတ်ကိုတွေ့ရပြီးသော်ကားကိုခြံ
ကြီးအတွင်းထဲသို့မောင်းဝင်လာခဲ့လေသည်။ ဤသို့မောင်းဝင်လာသောခြံကြီးအတွင်း၌ရှိနေလေသည်။ အိမ်မှာ
တထပ်သစ်သားသွပ်မိုးအိမ်လေးတဆောင်ဖြစ်နေလျှင်တိုင်များကိုအုတ်ဖိနပ်ခံထားသည်။
အိမ်ကလေးမှာအရှေ့ဆောင်ကလေးသီးသန့်ထုတ်ထားသောဗိုလ်အိမ်ဆန်ဆန်လေးဆောက်ထား
လျှက်အစောင်မှာအသက် ၅၀ ကျော်ခန့်ရှိမည်ထင်ရသောအဖိုးကြီးအမယ်ကြီးလင်မယားနှစ်ဦး
ကစောင့်ရှောက်နေသည်ကိုတွေ့ရသည်။

အဘိုးကြီးမှာအိမ်ရှေ့မှပြာပြာသလဲဆီး၍ကြိုသည်။

ဦးသူ ဦးသူ

သူဌေးကတော်

ဦးသူဆိုသောအဘိုးကြီးသူဌေးကတော်အနီးသို့ကပ်လာရာကရိုသေစွာပြောလိုက်သည်။

ခြံထဲကိုဘယ်သူတွေလာသေးလဲ

ဘယ်သူမှမလာပါဘူးသူဌေးကတော်

ကျမကိုတော့မလိမ်နဲ့နော်၊ လာတယ်လို့ကြားရရင် တော်တခါထဲဒုက္ခများသွားမယ်၊ ကျမကို
မှန်မှန်ပြောရမယ်ကြားလား

ဟုတ်ကဲ့သူဌေးကတော်

ကျမလာတယ်ဆိုတာကိုလဲမပေါက်ကြားရဘူးသိလား

သိပါတယ်သူဌေးကတော်

ဤသို့သူဌေးကတော်ကြီးကအရက်မူးနေသော်လည်းအကောင်းပတိခေါ်နိုင်ပြောနိုင်သောအ
ဖြစ်ကြောင့်လည်းအံ့ဩမဆုံးအောင်ဖြစ်နေရလေသည်။

အော် ဒါထက်ဦးသူကားထဲကပုလင်းတွေလဲအပေါ်ပို့စမ်းပါအုံး၊ ဒီ ဒီမှာကျမတို့အတွက်
စားစရာကိုမြန်မြန်မှာလိုက်စမ်းပါ။

ကောင်းပါတီသူဌေးကတော်

သူ့အဘို့ရိုသေခြင်းမှာအခွင့်အရေလက်နက်ဖြစ်ပေလိမ့်မည်။ အောင်ဒင်မှာသူဌေးကတော်ကြီး၏အပြု
အမူကိုတခုထိပင်နားမလည်နိုင်အောင်ဖြစ်နေရသည်။

ကျွန်တော်ကားနဲ့သွားပြီးဝယ်ပေးပါမယ်သူဌေးကတော်

အို မလိုပါဘူးလာလား

သူဌေးကတော်ကြီးကအိမ်ပေါ်ထပ်ခေါ်သွားသည်ဦးသူကရှေ့ကတက်ပြီးလျှင်မီးများကိုဖွင့်ပေး
ကာပြန်ဆင်းသွားသည်။ အိမ်အတွင်းဝယ်ဧည့်ခန်းတွင်ကုလားထိုင် ၄လုံးနှင့်စာပွဲတလုံးအပြင်ယို
ဘူးများ၊ နို့အေးပုလင်းများအရက်ပုလင်းများထည်ထားသောဘီရိုတလုံးကိုလည်းတွေ့ရသေးသည်။

မင်းကလဲကွယ်နောက်ကိုသူဌေးကတော်လို့မခေါ်စမ်းနဲ့မမလိုခေါ်နော်

ဟုတ် ဟုတ်ကဲ့

မမလိုခေါ်တာမရိုင်းပါဘူးနော်

မရိုင်းပါဘူးမမရယ်

သူဌေးကတော်ကကြာမူပါပါကြည့်လိုက်သည်။ သူဌေးကတော်ကြီး၏အကြည့်မှာရိုး

မှာရိုးသားသောအကြည်တော့ မဟုတ်ပေ။ သူမက အခန်းတခန်းကို ဖွင့်လိုက်သည်။ အခန်းတံခါးကို သော့ နှင့် ဖွင့်ရသည်။ တံခါးပွင့်သွားသောအခါတွင် အံ့ဩစရာကောင်းလှသော အတွင်းမှ နှစ်ယောက်အိပ် ကုတ်နှင့် ထူထဲသော မွေရာပြုံးတော့ ခေါင်းအုံးတဖန် ရေအိုးနှင့် စားပွဲတလုံးစားပွဲတင်ပန်ကာကို ပါ တွေ့ရသည်။

အဲဒါအိပ်ခန်းလေဘယ်လောက်စမတ်ကျသလဲ

သူဌေးကတော်ကြီးက ပြောဆိုရင်း အခန်းတွင်းသို့ ဝင်ရောက်သွားသည်။ အတွင်းခန်းထဲသို့ ရောက်လျှင် သူမက အောင်ဒင်မြင်လောက်သည် နေရာမှာ ပင်ပေါ် အင်္ကျီများကို ချွတ်နေသည်။ သူမ၏ ဝပြုံးသော ကိုယ်ခန္ဓာနှင့် ဖြူဖွေးသော ကိုယ်ခန္ဓာနှင့် ဖြူဖွေးသော အသားအရည်များက ဝက်သား ပေါက်စီနဲ့ ကြီးပမာမြင်နေရလေသည်။ အောင်ဒင်မှာ ပြုံးကနဲ တဖန် သို့လှည့်ရာက ပြုံးလိုက်ရလေသည်။

မင်းက သိတ်စမတ်ကျတာဘဲ

သူဌေးကတော်ကြီးက ညအိမ်အင်္ကျီရှည်ကို ဝတ်၍ ရောက်လာလေသည်။ ထိုအခိုက်အသက် ၅၀ ခန့် မိန့်မကြီးတဦးသည် နောက်ဖေးချောင်မှ တက်လာပြီး ဝီစကီပုလင်းနှင့် အတူ ဟယ်ကလပ် များအမြီးများပါ သောလင်ပန်းကလေးအား လာ၍ ချလေသည်။

ဒေါ်နန်းသွားတော့ ဦးသူလာရင် စားစရာတွေ အသင့်ပြင်ထား

ဒေါ်နန်းက ဟုတ်ကဲ့ သူဌေးကတော် ဟု ပြောဆိုလိုက်ရာက ပင် အောင်ဒင်အား အကဲခတ် လိုက်သည်။ ထို့နောက်တွင် မူဒေါ်နန်းလည်း ထွက်သွားလေသည်။

ကဲ မင်းစိတ်ကြိုက်သောက်စမ်းကွာ

ဟာ မမကလဲ အပြန်ခက်နေပါအုံးမယ်

ဟဲဟဲ မခက်ပါဘူးကွဲ့သောက်ပါ

သူဌေးကတော်ကိုယ်တိုင်က ဝီစကီအရက်ကို ဝဲ၍ တိုက်လေပြီ။ အောင်ဒင်မှာ သူဌေးကတော်၏ အပြုအမူ ကို သိလာပြီဖြစ်၍ သက်ပြင်းကို မှုတ်ထုတ်ရင်း ကထည်ပေးသော ဝီစကီများကို သောက် လိုက်ရ၏။ သူ၏လည်ချောင်းများတွင် ပူနွေးလောင်သွားသလို ဝမ်းတွင်းမှာလည်း ပူလောင်သွားသည်။ သူဌေး ကတော်ကြီးကလည်း အရက်တခွက်ကို သောက်လိုက်ပြီးတော့ သူ၏ကိုယ်ကို အောင်ဒင်၏ကိုယ်နှင့် ကပ်၍ မင်းကလဲ အရက်သောက်တာကြောက်စရာလိုက်လို့ ကွာအခုလို မိုးအေးအေး မှာ အရက် သောက်ရတာ ဇိမ်အရှိဆုံးမ ဟတ်လား၊ ဟဲဟဲ

ဟုရီမောရင်းက မဲခက်သော မျက်လုံးများကို မြင်လျက် ပြောလိုက်ပြန်လေသည်။

မင်းဟာ သိပ်စမတ်ကျတဲ့ မောင်ဘဲ ဒါကြောင့် လေမမကမင်းကို မြင်မြင်ခြင်း အလုပ်ခန့်တာ မင်းမမနဲ့ အလိုပျော်ပျော်မနေချင်ဘူးလား၊

ပျော်ပျော်နေချင်တာပေါ့မမရယ် ဒါပေမဲ့ သူဌေးကြီး သိရင်ကောင်းပါမလား

အောင်ဒင်က ခေါင်းထဲတွင် ရီဝေလာပြီး ဖြစ်သည်အတိုင်း သွေးတိုးစမ်းကာ မေးလိုက် ခြင်းဖြစ်လေသည်။

အိုအိုသူ့အတွက် ကိုမင်းစိတ်ချာဘာမှ မဖြစ်ဘူး၊ အင်းမင်းက များစိုးရိမ်နေသေးသလားကွဲ့။

ဤသို့ ပင် သူဌေးကတော်ကြီးက ပြောလိုက်ရင်း ပင် အောင်ဒင်၏ ပခုံးကို ကိုင်လိုက်လေသည်။

မင်းမမကို ချစ်ရဲ့လား

အောင်ဒင်က သူဌေးကတော်ကြီးကို ကြည့်ပြီး ပြုံးနေလေသည်။ သူဌေးကတော်ကြီးက မင်းကို ခေါ်လာတာ သိလား ဟု ပြောရင်း အောင်ဒင်၏ လက်ကို ဆွဲ၍ ယူလိုက်လေသည်။

အောင်ဒင်ကလည်းထလိုက်ရလေသည်။

မင်းဟာတော်တော်ယောက်ျားပီသတဲ့လူပါကွာ၊ဒါကြောင့်လေ မမက

အောင်ဒင်မှာတဖြည်းဖြည်းသူ၏မျက်နှာဆီသို့တိုးလာသောဖိုးလမင်းကြီးပမာမြင်လာရသော
သူဌေးကတော်ကြီး၏မျက်နှာကိုမျက်လုံးပြူးကာကြည့်နေမိလေသည်။

မင်းကိုမမသိပ်ချစ်တယ်

သူဌေးကတော်ကြီး၏နောက်ဆုံးပြောလိုက်ခြင်းနှင့်အတူပင်ပြူးကနဲအောင်ဒင်၏နှုတ်ခမ်းများကို
အင်္ဂလိပ်အမေရိကန်ဇာတ်ကားများမှဇာတ်လိုက်မင်းသမီး၊မင်းသားများတအားကုန်စိတ်သကဲ့သို့စုတ်ယူ
လိုက်ရာအောင်ဒင်မှာမျက်လုံးတွေပို၍ပြူးသွားရသလိုသူ၏နှုတ်ခမ်းများမှာတင်းကြပ်
သွားတော့ကာတရှူးရှူးမှုတ်ထုတ်လိုက်လေသည်။လေကလည်းသူ၏မျက်နှာပေါ်ဝယ်အရှိန်ဖြင့်
ကျလာလေတော့သည်။

လာကွယ်

သူဌေးကတော်ကြီးကသူ့အားအခန်းထဲသို့ဆွဲခေါ်သွားတော့သည်။ပြီးတော့အခန်းတံခါးကိုသူမကိုယ်တိုင်
ပိတ်လိုက်ကာကုတင်ပေါ်တွင်ခြေဆင်းထိုင်နေသောအောင်ဒင်ထံသို့ပြန်လာခဲ့ပြန်လေ
သည်။အောင်ဒင်အားမျက်လုံးများဖြင့်ကြည့်ရင်းကသူမကသူ၏ခါးမှအဝတ်ကြီးကိုဖြုတ်လိုက်ရာ
အောင်ဒင်ပင်မျက်လုံးများပို၍ပြူးကာခေါင်းတခုလုံးပိုမိုပူလာတော့သည်ဟုထင်မှတ်လိုက်ရလေသည်။အောင်
ဒင်မြင်ရသည်မှာသူဌေးကတော်ကြီး၏ဖြူဖွေးဖွံ့ထွားသောရင်းသားနှင့်ဘေလုံးကြီးများပမာ
ထင်ရသည်။နှိုင်းလုံးနှင့်ဖွံ့ထွားလှသည်တင်ပါးကြီးများဖေါင်းကြွေခန်းထနေသောမိန်းမအင်္ဂါဇာတ်(အဖုတ်)ကြီးမှာ
လူဝတ်ယောက်ရှေ့တွင်ကုန်းထကြွေပေါ်လွင်နေသည်ကိုတွေ့ရလေသည်။အောင်ဒင်သည်သူ၏ထိုင်ခုံမှထ၍မ
ှက်လုံးပြူးဖြင့်တလှမ်းခြင်းတိုးသွားသည်။ထိုအချိန်တွင်သူဌေးကတော်ကြီးကကု
တင်ပေါ်တွင်တန်စောင်းခိုင်နေရာကပြူးကနဲပက်လက်လှန်လိုက်ရာနှိုအုံကြီးကတပ်မက်ချင်စဘွယ်
ပေါ်လွင်နေသလိုမိန်းမအင်္ဂါဇာတ်ကြီးကလည်းအံ့ဩစရာကောင်းလောက်အောင်ဖေါင်းကြွေလျက်ပေါ်လွင်
နေသည်တွေ့ရလေသည်။အောင်ဒင်သည်သွားရင်းကသူ၏လုံကွင်းကိုချွတ်ချလိုက်ရာအတွင်းခံ
ဘောင်းဘီပါးကလေးသာကျန်နေသည်။ဘောင်းဘီပါးကလေးအတွင်းမှထိုးထောင်ထနေသောအရာ
ဝတ္ထုကလည်းပါးသောပိတ်ကိုပေါက်၍ထွက်တော့မည်လားဟုထင်မှတ်ရမည်ဖြစ်ချေသည်။

ပြူးကနဲအောင်ဒင်ကသူဌေးကတော်ကြီး၏ကိုယ်ပေါ်သို့ဝမ်းလျားမှောက်ချလိုက်ရာကပါးဖေါင်း
ဖေါင်းများကိုအခမ်းမရခမ်းနေမိသည်။ပြီးတော့နှိုအုံကြီးမှာကိုလည်းပါးစပ်ဖြင့်ကုန်းကာစုတ်နေပြန်
ရာသူဌေးကတော်ကြီးကလည်းသူ့အားတင်းတင်းကြပ်ကြပ်ကြီးဖက်ထားနေချေတော့သည်။ထို့
နောက်တွင်ကားသူဌေးကတော်ကြီးကအောင်ဒင်၏အင်္ကျီကျယ်သီးများကိုဖြုတ်လျက်ကျယ်ပြန့်သော
ရင်ပတ်ကြီးမှအမွေးမဲ့မဲ့များအားပွတ်သပ်နေသည်။အောင်ဒင်ကသူဌေးကတော်ကြီး၏အင်္ဂါဇာတ်ကြီးအားလက်
ဝါးဖြင့်အုပ်လိုက်ရာအတော်ကြီး၍အသားများထူထဲသောအင်္ဂါဇာတ်အဖုတ်တခုဖြစ်နေပြီး
ဖေါင်းကြွေအိစက်ကာရှိနေလေသည်။အပေါ်အင်္ဂါဇာတ်အပိုင်းကိုအသာကလေးပွတ်ပေးရာသူဌေးက
တော်ကြီးက မောင်မောင်ဒင်ကလည်းလုပ်စရာရှိမြန်မြန်လုပ်စမ်းပါ။မမစိတ်တွေသိပ် ထနေဘီနော်
ဟုအတင်းဘက်ခါပြောလိုက်သည်။

အောင်ဒင်ကထိုအခါတွင်သူ၏ဘောင်းဘီကလေးအားချွတ်ချလိုက်ရာတန်းကနဲပင်အောင်ဒင်၏
ယောက်ျားလိင်တံကြီးကပေါ်ထွက်လာသည်။

မင်းဟာကြိုကတအားရစရာပါလား

မမအကြိုက်လေ

သူဌေးကတော်ကြိုက်လှဲနေရာကအောင်ဒင်ကိုတွန်း၍ထလာကာအောင်ဒင်၏အချောင်းကြီးအား လက်ဝါးဖြင့်ဆုတ်လိုက်သည်။

သိပ်ကြီးတာဘဲမမကဒါမျိုးမှ ပြောရာ ကပြုံးကနဲပါးစပ်ဖြင့်ငုံကာစုတ်လိုက်သည်။ အောင်ဒင်မှာသူဌေးကတော်ကြီး၏အပြုအမူကြောင့်မျက်လုံးများပြူးသွားရသည်။ သို့သော်ပူဇွန်း၍ အာဠေပေးနေခြင်းဖြင့်ပူ၍အချောင်းကြီးမှာထောင်ထကြွတက်လာကာအောင်ဒင်ကြွကြွရွရွကြီးဖြစ် လာတော့သည်ဟုထင်လိုက်မိချေသည်။

သူဌေးကတော် ကြီးသည်ချက်ချင်းအိပ်ယာပေါ်သို့လှဲလိုက်ပြီးလျှင် မောင်သဘောရှိမောင်သဘော ဟု ပြောလိုက်ရင်းကပြုံးပြုံးကြီးပြုလုပ်နေပြန်တော့ကာမျက်လုံးများကအရောင်တဖိတ်ဖိတ် တောက်နေသည်။ အောင်ဒင်မှာချက်ချင်းပင်သူဌေးကတော်ကြီး၏အပေါ်မှပြုံးကနဲဒူးဂေါင်းများကိုထောင်ပေးလိုက်ပြီးလျှင် သူ၏ပေါင်၂ လုံးပေါ်သို့ခွတင်လိုက်သည်။ ဤသို့ခွ၍တင်လိုက်ပြီးလျှင်ခုန်း၍နေသောသူဌေး ကတော်ကြီး၏ အဖုတ်ကြီးထိပ်ကိုတေလိုက်သည်။ သူဌေးကတော်ကြီး၏အဖုတ်အင်္ဂါဇာတ်မှာတ လက်မကျော်ကျော်ပင် ဘေးသားများထူထဲသလိုအခေါင်းပေါက်အဝမှာထိုးလိုက်ချိန်မှာပင် ခပ်ကျဉ်းကျဉ်းဖြစ်နေသည်ကို တွေ့ရလေသည်။

အမယ်လေးထိုးပါကွမင်းကလေး ၁၃ နှစ်သမီးလေးလိုးရသလိုကောင်းမှကွ

ထိုအခါမှသူဌေးကတော်ကြီးပြောလိုက်သည်အတိုင်းမှန်နေတော့သည်ကိုတွေ့ရလေသည်။ အဖုတ်ကြီးသော်လည်းအခေါင်းကျဉ်းကျဉ်းကလေးဖြစ်နေသောသူဌေးကတော်ကြီးမှာယုံနိုင်စရာ တောင်မရှိပေ။ လူဝသလိုအဖုတ်ကြီးသည်အဖုတ်ကြီးသော်လည်းအခေါင်းကျဉ်းနေသည်မှာခလေးမရဘူး ကြောင်းထင်ရှားနေသလိုသူဌေးကြီးဆိုသူ၏အချောင်းမှာအတတ်သေးငယ်နေရမည်သာဖြစ်မည်ဟု အောင်ဒင်ကတွေးလိုက်မိလေသည်။

အောင်ဒင်မှာကိုယ်ခန္ဓာတုတ်သလိုခါးမှာစာဆိုနှင့်ညီသည်။ ကျွဲချိုလိန်လူနံပိန်ဟုဆိုရိုးရှိလေရာသူကနံပိန် မဟုတ်သော်လည်းခါးသိန်သည်။ ထို့ကြောင့်ခါးသိန်သလိုသူ၏အချောင်းမှာထိပ်ဝမှာ(ဒစ်)ကြီးသလိုအလုံးမှာ ဒဂီးဝိုင်းလောက်ရှိသည်။ တုတ်သောအချောင်းမှာမလျော့။ အရင်းမှာလည်းအချို့ ယောက်ျားများ အရင်းသိန်ငယ်သလိုမငယ်လှ ရှေ့ပိုင်းအဖျားတုတ်သလိုအရင်းကလည်းတုတ်သည်။

ဖြေးဖြေးကွဲ နော်၊ သူဌေးကတော်ကြီးကမျက်လုံးကလေးပြူးရင်းအောင်ဒင်အား တဖြည်းဖြည်း အသွင်းခိုင်းသည်။ အမှန်တော့ ကျဉ်းသည်ဆိုသောသူဌေးကတော်ကြီး၏အင်္ဂါဇာတ်မှာ တကယ်ကြီးသောသူနှင့်တွေ့သောအခါတွင်သဘာဝအလျောက်ကျယ်လာရပေမည်။ ကာမစိတ်က အင်မတန်ထက်သန်နေသောအခါတွင် သုတ်ရည်ကြည်များကပါ ဆင်းလာ၍ချောင်းဒစ်ထိပ်ကိုလိမ်းကျံ ပေးလိုက်ခြင်းဖြင့်သွင်းရာတွင်ကျဉ်းကျဉ်းကျပ်ကျပ်မဖြစ်ဘဲတထစ်တထစ်ဖြင့်သွင်းသွားနိုင်လေ တော့သည်။

အို အို အို ကျွတ်ကျွတ်

ထိုကဲ့သို့သူဌေးကတော်ကြီးကအော်လိုက်သောအသံကအမှန်မှာနာကျင်၍အော်သောအသံမဟုတ်။ အရသာထိ ပ်ဖူးခေါ် အဖုတ်အခေါင်းတွင်းသွင်းရာတွင်အောင်ဒင်သူ၏ဒစ်ကြီးဖြင့်အခေါင်းဝကိုယောင်းမမွှေနည်းသဖွယ် လှည့်ပတ်မွှေခြင်းဖြင့်အခေါင်းထိပ်မှ(အတက်)ရသာဖူးကလေးထိ၍တအိအိအ ကျောတက်ပြီး အကိုယ်လုံးသွေးကြောများခိုက်၍ရင်ပါလှိုက်ပြီးအရသာတွေသွားခြင်းဖြစ်လေသည်။ တထစ်သွင်းလာသောအ

ခါတွင်ကားသူဌေးကတော်ကြီး၏မျက်လုံးများကပြူးကျယ်ရာမှပင်တဖြည်းဖြည်းမှေးဖက်ကာကော့ပြီး၊
မြန်မြန်လုပ်စမ်းပါမောင်ရေမြန်မြန်လုပ်စမ်းပါ ဟုလောဆော်လာတော့သည်

ထိုတွင်သူဌေးကတော်ကြီး၏ဖွဲ့ထားသောပေါင်တံကြီးများကအပေါ်သို့ထောင်ပေးလိုက်သည်။အဖုတ်
မှာကော့ပေးလာကာ အောင်ဒင်ကမြူးကနဲတဝက်လောက်ရောက်နေသောသူ၏လိင်
ချောင်းကိုဆောင်သွင်းလိုက်ရာသူဌေးကတော်ကြီးမှာရင်များမောက်တက်လာပြီးလျှင်ကမန်းက
တန်းပင်အောင်ဒင်၏ခါးများကိုတင်းတင်းကြီးဖက်ထားလိုက်၏။အောင်ဒင်ကအဆုံးတိုင်ဖိကပ်
သွင်းလိုက်ပြီးနဲ့အံ့ကြီးကိုပါငံ့စုတ်ပေးနေရာ

အမယ်လေးနော် ဒီကောင်လေးဘယ်လိုများလုပ်လိုက်ပါလိမ့် ဟုပင်မျက်လုံးကလေးများ
မှေးရာကပြောလိုက်သည်။

အောင်ဒင်ကနောက်တချီအသာကလေးဆွဲချွတ်လိုက်ပြီးပင်ဖြေးဖြေးသွင်းရာကတဝက်လောက်အရောက်
ဖိချလိုက်ရာဖောင်းကြွနေသောအဖုတ်ကြီးမှာအောင်ဒင်၏လိင်ချောင်းအထက်ဆီးခုံကြီးဖြင့်ဖိက်ထား၍လည်း
စိုနေသည်ကိုတွေ့ရသည်။

မောင်မောင်မြန်မြန်လေးလုပ်စမ်းပါကွယ်

သူဌေးကတော်ကြီးကကော့ပေးရာကပြောလိုက်သည်။

ထို့ကြောင့်ပင်အောင်ဒင်ကဆက်ကာဆက်ကာဆောင်သွင်းလိုက်ရာကသူဌေးကတော်ကြီး၏ကျဉ်း
ကျပ်နေသောအခေါင်းမှာတဖြည်းဖြည်းအရည်ရွှဲကာချောင်လာသလိုလက်များကလည်းတင်းတင်းကျပ်ကျပ်
ကြီးဖက်ထားခြင်းကိုခံလိုက်ရလေတော့သည်။

တရှူးရှူးတရဲ့ရဲ့ဖြင့်ဖိုးဖိုးထိုးသကဲ့သို့အသက်ရှူသံများပင်မမှန်ချင်ဘဲဖြစ်လာသောအောင်ဒင်မှာလည်
မောပန်းလာသလိုသူဌေးကတော်ကြီး၏ဝမ်းဘိုက်ပေါဝယ်နို့လုံးကြီးများငုံ့၍ခေတ္တခဏမျှအနားယူနေတတ်
ပေ၏။ဤသို့အနားယူနေသောအခါတွင်

လုပ်စမ်းပါကွယ်၊ လုပ်စမ်းပါ မမပြီးတော့မယ်၊ မြန်မြန်လုပ်စမ်းပါကွဲ့၊ ဟူ၍သူဌေးကတော်ကြီး
ကပြောလိုက်သောအသံကအောင်ဒင်အားပို၍မောလာနေတော့သည်။

ကဲမမောရအောင်မမကတဖက်ကိုကွေးပေးမယ်၊မင်းကဘဲအိပ်ချရတာပေါ့အဲဒီလိုလုပ်တာမမောဘူး။

ဘာလဲခိုးလုပ်တဲ့နည်းလား

ဟင် မင်းသိသလား

မိန်းမတွေအိပ်တဲ့အခါတချို့မိန်းမတွေကသိပ်ပြီးအအိပ်ကြီးတယ်မဟုတ်လားသူတို့အခေါင်းထဲကို
အချောင်းဝင်ပြီးလုပ်နေတာတောင်အချို့မသိဘူး၊ပြီးကာနီးမှသိတာတွေလဲရှိတာဘဲအဲဒီလိုခိုးစား

တဲ့နေရာမှာဒီလိုခိုးလုပ်တာဟာအကောင်းဆုံးဘဲ

ဟင်းဟင်းမင်းလဲခိုးစားဘူးပီးထင်တယ်

စားဘူးတာပေါ့ မမရဲ့ယောက်ျားဘဲ

ဟင်းဘယ်မှာလဲပြောစမ်း

သင်္ဘောပေါ်မှာ

ကြည့်စမ်းသင်္ဘောပေါ်မှာတောင်ခိုးစားလို့ရသလား၊မီးတွေထွန်းမထားဘူးလား

ဟာ မမကလဲ၊ ကဲပါ နောက်မှပြောမယ်၊ ကဲလဲ့ပေးလေ

ဤတွင်အောင်ဒင်ကဘေးကိုလှိမ့်ချလိုက်၏။

သူဌေးကတော်ကြီးကတဖက်လဲ့ ကာကွေးပေးရာဖြူဖွေးသောတင်ပါးကြီးမှာမီးရောင်တွင်းဝယ် ထိန်လျှက်ရှိနေတော့၏။အောင်ဒင်ကသူဌေးကတော်ကြီး၏နို့အုံအားနောက်မှဆွဲ၍ထား၏။နို့သီးထိပ်ကလေး ကိုလက်မနှင့်လက်ညှိုးညှပ်ကိုင်ပြီးပွတ်ပေးလိုက်ဖျစ်ပေးလိုက်နှင့်လုပ်ရာနို့သီးထိပ်ခေါင်းက လေးမှာတင်းမာလာတော့၏။နို့အုံကြီးများကလည်းပို၍တင်းမာကာလာတော့သည်။

ထိုသို့နို့အုံကြီးအားကစားပေးသောယောက်ျားများ၏လက်ကိုမိန်းမများသည်အတော်ကြောက်သည်မှာ မှန်သည်။ထိုကဲ့သို့နို့အုံကြီးအားကစားပေးခြင်းသည်ကာမခလုပ်ကိုနှိပ်ပေးခြင်းပင်ဖြစ်လေသည်။ မိန်းမများသည်လုပ်နေရာကပင်ကာမရာဂနှင့်ဆိုင်သောစားကလေးများပြောပေးနေမှုကြိုက်သည်။

တချို့သောယောက်ျားများ၊ ကောင်းသလား မ ကောင်းသလား ဟုထပ်၍မေးနေခြင်းမှာအပိုမေးနေခြင်းပင်ဖြစ်လေသည်။

အမှန်ပြောရမည်မှာ

မမ ရဲ့

ဘာလေး မောင်ရဲ့

ဘာလဲ ထူးသည်ကိုပင်ဘာလေးဟူ၍ဖြစ်သွားသည်။

ကျွန်တော်လီးတုတ်တယ်နော်

တုတ်တာပေါ့

လီးကအတုတ်ကြီးဖြစ်နေဘိဘယ်လိုမှန်းမသိဘူးမမနဲ့လုပ်ရတာလေသိပ်ကောင်းတာဘဲ

ကျွန်တော်လီးကသိပ်လာတာဘဲစမ်းကြည့်စမ်း

ဟင်အင်းကွယ်လေ စမ်းချင်ဘူး

စမ်းစမ်းပါ ကိုင်ရတာများမကြောက်ပါနဲ့မမရယ်ကျွန်တော်လီးလယ်လောက်တုတ်သလဲဆိုတာ မမသိစေချင်လို့ပါ။ဤသို့ပြောရာကသူဌေးကတော်ကြီး၏အဖုတ်ထိပ်ကိုအောင်ဒင်၏လီးဒစ်ထိပ်ဖြင့် ပွတ်သပ်လှုပ်ရှားပေးသည်။အထဲသို့ငှ လကွခန့်သွင်းလိုက်ပြန်ဆွဲထုတ်လိုက်ပြုနေသည်။ဒါကို သူဌေးကတော်ကြီးမှာမခံနိုင်အောင်အဆိပ်တက်သကဲ့သို့ဖြစ်နေတော့သည်။အောင်ဒင်ကသူ၏အ ချောင်းကိုအကိုင်ခိုင်းသဖြင့်သူဌေးကတော်ကြီးမှာကိုင်လိုက်ရသေးသည်။ကိုင်ရာက အကြီးကြီးဘဲ ဟုပြော၍ဖင်ကြီးကိုရှေ့တိုးပေးသည်။ဒူး ၂ လုံးကိုပို၍ကားပေးလိုက်သေးသည်။

သိပ်ကြီးတာဘဲ၊မမကလဲအကြီးကြီးမှစားချင်တာ

အမှန်မှာမိန်မများသည်အချောင်းသေးသည်ငယ်သည်မဟုတ်ပေ။လုပ်ရာတွင်စိတ်ဓာတ်ကလည်းလိုသေး သည်။ခလေးမွေးပြီးသောမိန်မများမှာလုပ်ရာတွင်ပိုချောင်နေပြီးအချောင်းမှာသေးနေတော့ သည်။ထိုအခါလုပ်သောသူကလည်းမရှက်ရ၊ခဲသောသူကလည်းရှက်ရမည်မဟုတ်သောအခါဖြစ်သည့်အတိုင်း အထက်ပါအတိုင်း ငါ့လီးသိပ်ကြီးနေတယ်၊ အခုပိုကြီးလာတာဘဲမင်းစားရတာမကောင်းဘူးလားဟု အဖုတ်ထိပ်ကိုလက် ပွတ်၍မေးခြင်းနှင့်နို့အုံများကိုဆွဲ၍မေးခြင်းတို့ ပြုလုပ်ကြရသည်။ ထိုသို့မေးဖြေလုပ်ခြင်းဖြင့် အခေါင်းကျယ်သောမိန်မကချောင်းသေးသောယောက်ျားကို အထင်အမြင် သေးနေခြင်းများပျောက်သွား၍ ငါ့လင်ဟာလီးအကြီးကြီးဘဲဒါကြောင့်စားကောင်းတ ဟုအထင်ရောက်လာပြီးသူတို့မှာပို၍ ကောင်းလာလေတော့သည်။

အောင်ဒင်ကသူဌေးကတော်ကြီးအားသူ၏လီးကိုအထက်ပါအတိုင်းအကိုင်ခိုင်းပြီးနောက်တအားဆောင် သွင်းလိုက်ရာအင်ကနဲမြည်သံကထွက်ပေါ်လာလေတော့သည်။

သိပ်ကောင်းတာဘဲကွယ်

အောင်ဒင်ပို၍ဖိလုပ်ပေးရင်းကသူ၏အချောင်းတခုလုံးကိုအောက်မှကော့ပြီးလုပ်ပေးလိုက်သည်။

ဟင်းဟင်း သိပ်ကောင်းတာဘဲ

နားထောင်အုံးမလား

ပြောစမ်းပါအုံး

အင်း လုပ်ပေးရာတွင်နို့ကိုမကြာမကြာပွတ်ပေးဖျစ်ပေးရသည်နာအောင်ဆွဲပေးသည်မဟုတ်။

မြောင်းမြသင်္ဘောပေါ် ညအိပ်တော့အသက်ငယ်ငယ်မိန်းမတယောက်နဲ့ယောက်ျားတယောက်အတူတူအိပ်

ကြတာမိန်းမကကျနေ့ဘက်ကျနေတာပေါ့သူတို့ရောကျွန်တော်ပါမအူပင်လွန်တော့အိပ်ကျပြီး

ကောင်မကလေးဖင်ကကျွန်တော့ဖက်တစောင်းလေးရောက်နေတယ်။ထမီကပြုတ်ပြီးရော့နေ

တော့ဖင်တခြမ်းအပေါ်နေတာပေါ့။ကျွန်တော့ကကိုယ်ခြင်ထောင်ကိုသူ့ဘက်တိုးပီးစောင်းပြီး

တိုးအိပ်တာပေါ့ပဌမလက်နဲ့တို့ကြည့်ဖင်ကိုကုတ်ကြည့် လက်ညှိုးနဲ့အသာကလေး အဖုတ်ကိုစမ်းပီး

ထိုးကြည့်ရာကမလှုပ်မှန်းသိတော့နောက်ကနေအသာလိုးတာဘဲ၊ ကောင်မလေးကငြိမ်နေတာဘဲ

အဖုတ်တော့ကျဉ်းကျပ်တယ်အကလေးကိုလိုးတုံးသူ့ရဲ့ညာပေါင်ကလေးကိုမြှောက်ပေးတယ် အဲဒီတော့

မအိပ်သေးမှန်းသိတာပေါ့ ဒါနဲ့ကျွန်တော်ကယခုမမကိုလုပ်တဲ့နည်းအတိုင်းလုပ်ရတာဘဲ၊

သူနို့ကလေးကိုဆွဲတယ်သူ့အဖုတ်ကလေးကိုပွတ်ပေးတယ်သူ့လဲပိုပီးမနေနိုင်ဖြစ်လာပြီးဖင်ကိုတိုးပေးတာဘဲဒါ

ပေမဲ့သူ့အဖုတ်ကလေးကျဉ်းပြီးတော့ကျွန်တော့လီးအချောင်းကကြီးနေတော့တဖြည်းဖြည်းလုပ်ရတာဘဲပေါ့။

ဟင်းဟင်း မမလဲနာနာလေးလိုးပေးစမ်းမောင်လေးရာ လိုးပေးစမ်းပါ

သူဌေးကတော်ကြီး၏အားမလိုအားမရသံကြီးကပေါ်ထွက်လာတော့သည်။

သူဌေးကတော်ကြီးအားနောက်မှကွေး၍လုပ်သောအခါသူမ၏ဖင်ကြီးအပေါ်ပိုင်းကိုအောင်ဒင်ကလက်ဝါး

ဖြင့်ပွတ်ပေးလိုက်သေးသည်။တခါတခါဆုတ်လိုက်သေးသည်။

ထိုသို့လုပ်ရာကင်တချို့ပြီးသွားတော့ပြီ

မင်းမောရင်ငါအပေါ်ကလုပ်ပေးမယ်လေ၊ သူဌေးကတော်ကြီးကထိုသို့ပြောရင်းကအတင်းလူးလဲထလိုက်၏။

အမှန်တော့ထိုနည်းမှာ ယောက်ျားတွေကမိန်းမအဖြစ်သို့ကျရောက်ပြီး ယောက်ျားတွေအသို့

အင်မတန်သက်သာသောနည်းပင်ဖြစ်ချေတော့သည်။

ထို့ကြောင့်ပင်အောင်ဒင်မှာအောက်မှပက်လက်လှန်နေသည့်တိုင်အောင်သူ၏လိင်ချောင်းကြီးမှာမိုးပေါ်

သို့မျှော်ပီးတန်းတန်းမတ်မတ်ကြီးဖြစ်နေလေတော့ကာသူဌေးကတော်ကပေါ်မှကားယားခွ၍လိင်ချောင်းထိပ်

ပေါ်တွင်ဖင်ထိုင်လိုက်သည်။

လိင်ချောင်းထိပ်ပေါ်ထိုင်သည်ဆိုရာတွင် မိန်းမအဖုတ်အင်္ဂါဇာတ်သည် ထိုင်သောအခါ

အခေါင်းပေါက်မှာ(ဖင်ခေါင်း)ဖင်အပေါက်နှင့်တလက်မလောက်အကွာလောက်ရှိနေသဖြင့်ထိုင်၍လိင်ချောင်း

နှင်အခေါင်းတပ်ပေးလိုက်ရုံသာရှိသည်။

သူဌေးကတော်ကြီးကသူ၏လက်နှစ်ဖက်ကိုဘေးနှစ်ဘက်ခွ၍ထောင်ထားပြီးကိုယ်မှာရှေ့သို့ခပ်

ကုံးကုံးရှိနေပြီး ဖင်းကိုလိင်ချောင်းနှင့်တင်ကာထိုင်သဖြင့် သူမ၏အခေါင်းထဲသို့ တန်တန်မတ်မတ်

ဝင်သွား၏။ ဝင်သည်ဟုဆိုရာတွင်ခပ်စောစောကလိုးထားသောကြောင့်သုတ်ရည်များရွဲနေသဖြင့်အဆင်

ပြေစွာဝင်သွားခြင်းဖြစ်သည်။ထိုသို့ဖင်ကိုထိုင်၍လုပ်ရာတွင်သူဌေးကတော်ကြီးကအရင်းထိအောင်

ထိုင်ချပြန်ကြွလိုက်ဖြင့်ဖင်ကိုကစားပေးရသလိုအောင်ဒင်ကလည်းသူဌေးကတော်ကြီး၏ခါးနှစ်ဘက်

ညှပ်ကိုငြိမ်းထားရလေသည်။ဤသို့ညှပ်ကိုထားရသေးသောကြောင့်လည်းသူ၏ဖင်ကိုအောက်မှ မိန်းမ

တွေကော့ပေးသည်နည်းအတိုင်းပြန်ကော့ပေးရလေသည်။သူဌေးကတော်ကြီး၏နို့အုံကြီးမှာ

အောက်သို့ တွဲကျနေသည်။ တုန်တုန်ဖြင့် လှုပ်ကာ ကျနေရာ ခါးတွင် ညှပ်၍ ကိုင်ထားသော လက်များကို နို့ပေါ်သို့ ပြောင်းရွှေ့၍ ကိုင်ထားလေသည်။ နို့အုံကြီးကို ဆုတ်ကိုင်ကာ နေခြင်းဖြင့် သူဌေးကတော်ကြီး၏ စိတ်များကို ကာမစိတ်ပိုမိုယိုဖိတ်ကာ ကျလာစေလေ သည်။ တခါတခါ ဆောင်သော အခါ ဖွပ်ကနဲ ဖွပ်ကနဲ အသံတွေ မြည်သွားရတော့သည်။

အမှန်တော့ ထိုသို့ လုပ်နည်းမျှပင် ပန်း၍ ကောင်းသော်လည်း မိန်းမနှင့် ယောက်ျား ကာမဆက်ဆံနည်းမှာ မူမမှန်ဘဲ မည်သို့ ဖြစ်စေကောင်း၍ အရသာတွေ သော်လည်း ယောက်ျားတယောက် အဖို့ အားရခြင်း တင်းတိမ်ခြင်းတော့ မရှိလှ။

သူဌေးကတော်ကြီးမှာ ကားသူမ၏ စိတ်ကြိုက် လုပ်ရသောကြောင့် တချက်တချက် ဖင်ကြီးကြွကာ ပို၍ ဖိချသော အခါ အောင်ဒင်မှာ မိန်းမနေရာသို့ ပြန်ရောက်သွားသောကြောင့်၊

အို ကျွတ်ကျွတ်ဖြေးဖြေး လုပ်ပါမမရယ်။

ဟင်း မမက အားမရဘူး ဒီလို ကြမ်းကြမ်း လုပ်ရမှ ကွသိလား၊ လုပ်တော့ လုပ်ပေါ့

မမရယ် ဒါပေမဲ့ ကျွန်တော့လီး အောင်အောင် သွားတယ် မမက သိပ်ဖိချတာကို

အမယ်လေးကွယ်ဒါလောက်လေး ဖိချတာများ နာစရာ မဟုတ်ပါဘူး ပိုပီးကောင်းသေးတယ်၊ ကဲကဲ

ဒီလိုဆိုရင် ကုတင်ပေါ် မင်းတစောင်း အိပ်နေနဲ့

ဘုရားဘုရားဟု အောင်ဒင်ပင် မျက်လုံးများ ပြူးလာရလေတော့သည်။ တကယ်တော့ သူဌေးကတော်ကြီးမှာ အင်မတန် မှုကာမအားကြီးသော မိန်းမကြီးတယောက် ဖြစ်နေမှန်း ကုသိလာရသောကြောင့်ပင် ဖြစ်လေသည်။

ကဲ

ဖြေးဖြေးဘဲ ကြွလုပ်ပေါ့ မမရယ်။ အောင်ဒင်က အောက်က မိန်းမသံကလေးဖြင့် ပြောလိုက်သည်။

သူဌေးကတော်ကြီးကတော့ လိင်တန်ကြီးနှင့် သူမ၏ အခေါင်းကို အသားအဖျားအထိ ဖင်မြှောက်၍ ဆွဲချွတ်ကာ ဘွတ်ကနဲ အဆုံးတိုင် အောင်သွင်းလိုက်လေသည်။ ထိုသို့ အဆုံးတိုင် အောင်ဖိကပ်သွင်းလိုက်သော အခါမှာတော့ အောင်ဒင်၏ လိင်ချောင်းကြီး၏ အရင်းထိ မြုပ်ဆင်းဆင်း သွားရသလို အဖန်ပြန်၍ နှုတ်ချိုသွင်းချိုကို တဖတ်ဖတ် ဖင်မြှောက်ကာ ကြွ၍ ကြွ၍ သွင်းလိုက်သော အခါမှာတော့ အောင်ဒင် တယောက်မှာ မိန်းမတွေ အော်နည်းအတိုင်း၊

ကျွတ်ကျွတ်သံလေး မြည်သွားရသလို သူ၏ မျက်နှာထက်ပေါ်သို့ ရောက်လှလှ တွဲကျနေလေတော့သည်။ ထိုသို့ အကိုယ်လုံး အရသာတွေမှာ အဆိပ်တက်သကဲ့သို့ ကာမဆိပ်တက်ပြီး တက်ကာ သွားသော အခါမတော့ အောင်ဒင်တယောက်မှာ မျက်လုံးကြီးတွေ မပြူးနိုင်တော့ဘဲ မျက်တောင်ကြီးများ စင်းသွားရသလို သူဌေးကတော်ကြီးက အောင်ဒင်ပါးကု အရှုံ့ရှုံ့နမ်းနေပြန်တော့သည်။

အို အိုဘယ်လိုလုပ်လိုက်တာလဲ မမရယ် ရင်တွေ အောင်တယ် ဗျာယားတယ် ဟဲဟဲဟဲ

အောင်ဒင်မှာ သူ၏ ဖင်ကို ကော့ပေးလိုက်ရာက တဟဲဟဲရီမောရင်း ပြောလိုက်ရလေသည်

ထိုသို့ ပြောလိုက်ခြင်းမှာ သူဌေးကတော်ကြီးက သူ၏ ပါးကို နမ်းရုံမဟုတ်သေးချေ။ နှုတ်ခမ်းများကို ပါငုံ၍ စုတ်ပစ်လိုက်ပြီး ကာ သူ၏ ရင်သားနို့များကို ပါဆွဲသောကြောင့် ဖြစ်လေရာ မိန်းမက ငိုနို့အုံမရှိသော်လည်း ရင်သားအားကြီးသော ယောက်ျားဖြစ်သောကြောင့် အသားများ စုလုံး၍ ပါသွားခဲ့ပြီးလျှင် အောင် သက်သက် နာကျင်၍ ယားသော ဝေဒနာကို ခံစားရသဖြင့် ရီမောရခြင်း ဖြစ်လေသည်။

မင်းကလဲ ကွယ်လေ ဟင်း ဟင်း

နာတယ်ဗျ မမရဲ့

ကဲကွာ ဖြေးဖြေးဘဲ ၊ မမက ချစ်မိရင် သူများနဲ့ မတူဘူးကွ

ဤသို့ပြောရင်းကသူဌေးကတော်ကြီးကအောငလဒင်၏ပါးငိုကုံး၍နမ်းသလိုသူမ၏ဖင်ကြီးကိုလည်း
မြှောက်မြှောက်ကာတတ်တတ်အောက်ကိုဆောင်ကာ လုပ်ပေးလိုက်သောကြောင့်အောင်ဒင်မှာ
မျက်တောင်ကြီးများစင်းကျသွားရပြီးသူဌေးကတော်ကြီး၏နို့အုံကြီးကိုဖြူးကနဲပါးစပ်ဖြင့်ငုံကာစုတ်
နေမိပြန်လေတော့သည်။

ကောင်းလားကွဲ့ ဟင်

ကောင်း ကောင်းပါတယ်မမရယ်

ကဲ သိပ်ဆောင်လိုက်မယ်နော်

ဖြေးဖြေးလုပ်ပါမမရာ၊ ဖီးဖီး ကြည့်စမ်းပြောလေကဲလေဘဲ၊ ကဲကဲ ကျွန်တော်ပက်လက်
လှန်ပေးမယ် မမကအပေါ်ကမှောက်လုပ် ဟုတ်လား

ထိုသို့ပြောလိုက်သောအခါမှသူဌေးကတော်ကြီးကကုန်း၍နေရာမှခါးဆန့်ပြီးထလိုက်လေသည်။

ထိုသို့ထလိုက်သော်လည်းသူမ၏ကိုယ်ကြီးမှာအတော်မောနေသကဲ့သို့တဟောဟောဖြစ်နေပြီး
စာပွဲပေါ်တွင်ရှိနေသောသောက်ရေထည့်ထားသည့်ဖာလ်ခွက်ကိုယူကာအကျိုက်ကျိုက်သောက်ချ
လိုက်လေသည်။

ကျွန်တော် တော်ချင်ပြီး

ဟင်အင်း ဟင်အင်း မမကိုချစ်ရင်တော်ရသေးဘူးမမမှမပီးသေးဘဲ၊ ကဲ ကဲ

ဒီတခါလုပ်ပြီးရင်အနားယူလိုက်တာပေါ့နော်ဟုတ်လား

ဤသို့သူဌေးကတော်ကြီးကပြောပြီးလျှင်အောင်ဒင်အားကုတင်စွန်းတွင်ခါးတင်၍ကိုယ်တပိုင်းကို
ကုတင်ပေါ်သို့အအိပ်ခိုင်းလိုက်လေသည်။ထို့ကြောင့်ပင်လျှင်အောင်ဒင်၏လိင်တံကြီးမှာထောင်
ထောင်မတ်မတ်ကြီးဖြစ်နေလေတော့သည်။ သူဌေးကတော်ကြီးလည်းအပေါ်မှမှောက်ချလိုက်ပြီးလျှင်
သူမ၏အပုတ်ထိပ်ကိုဒစ်ထိပ်နှင့်တေ့ကာပုတ်နေလိုက်ရာထိုအရသာမှာနှစ်ဦးစလုံးကိုတမျိုးထိခိုက်
သွားပြန်၏။ထို့နောက်တွင်သူဌေးကတော်ကြီးကဖိသွင်းလိုက်ပြီးလုပ်လိုက်ရာ လိင်ချောင်းအရင်းတိုင်
စင်သွားပြီးအချောင်းတခုလုံးမြုတ်သွားကာသူဌေးကတော်ကြီး၏နို့အုံကြီးများနှင့် အောင်ဒင်၏ရင်
ဘတ်ကြီးမှာ ဖိကပ်ပြားချပ်နေပေတော့သည်။ လိင်ချောင်းထိပ်ကိုရောက်သည်အထိ
သူမ၏အင်္ဂါဇတ်အခေါင်းကိုကြွပေးလိုက်ခြင်းဖြင့်နီရဲသောအောင်ဒင်၏ထိပ်ချောင်းမှာပေါ်လာလေရာ ၃
၄ကြိမ်မှဆက် ၍ညောင်လိုက်ပြီး သူဌေးကတော်ကြီးမှာဝက်မှေးမှေးသကဲ့သို့ အောင်ဒင်ကိုယ်ကိုဖက်ကာ
ခဏမျှငြိမ် နေလေတော့သည်။

အောင်ဒင်မှာလည်းအရသာတမျိုးကြီးကိုတကြောလုံးပျံ့အောင်ခံစားလိုက်ရပြီးလျှင်သူ၏လိင်
ချောင်းမှာ တွန့်ကနဲဆပ်ကနဲအရသာတွေထူးကာခြေထောက်များပါအကြောဆွဲသကဲ့သို့ဒန်ကနဲ
လှုပ်သွားလျက်သုတ်ရေများမှာသူဌေးကတော်ကြီး၏ အခေါင်းထဲသို့စစ်ကနဲစစ်ကနဲဝင်သွားလေ
ရာသူဌေးကတော်ကြီးကိုယ်တိုင်မှာဖင်ကြီးတွေ လှုပ်သွားတော့သည်။

အမယ်လေးကောင်းလိုက်တာမောင်လေးရာ သိပ်ကောင်းတာဘဲ ဟင်းဟင်း၊ ဟု
အံ့ကျိတ်အသံကြီးဖြင့်ပြောလိုက်သကဲ့သို့သူမ၏ခေါင်းတွင်းမှလည်းလိင်ချောင်းကိုညှပ်၍ဆွဲယူသကဲ့သို့
စစ်ကနဲစစ်ကနဲဖြစ်သွားသည်ကိုခံစားလိုက်ရလေတော့သည်။

သိပ်ကောင်းတာဘဲမောင်လေး မင်းရောမကောင်းဘူးလားဟင်း

ကောင်းပါတယ်မမ

ဒါဘဲနော်နေ့တိုင်းမမကိုကျွေး

ကျွေးမှာပေါ့မမရယ်ကျွေးမှာပေါ့ဟုတ်လား
အောင်ဒင်ကထိုသို့ပြောရင်းသူဌေးကတော်ကြီး၏ပါးများကိုနမ်းလိုက်လေသည်။

သူဌေးကြီး၏မယားငယ်လေး

သူဌေးကြီးဦးဝိုက်တွင်မယားကြီးတယောက်ထည်းသာရှိမည်ထင်သော်လည်းတကယ်အတွင်းကျကျသိလာ
ရသောအခါတွင်မယားငယ်လေး ၃ယောက်လုံးရှိနေသည်ကိုအောင်ဒင်ကတွေ့လိုက်ရ လေတော့သည်။

ဦးဝိုက်၏မယားငယ်လေးတယောက်မှာ (အတီ) ဆိုသောကုလားကပြားမလေးဖြစ်ပြီးလျှင် လမ်း၃၀
ရှိတိုက်ခန်းကို ဦးဝိုက်ကငှားပေးထား၏။အမှန်တော့အတီမှာသူ၏ကုမ္ပဏီမှလက်နှိပ်
စက်စာရေးမကလေးဖြစ်၍လက်နှိပ်စက်စာရေးမကလေးမှတဆင့်မယားကြီးဘဝသို့ခြေတော်တင်ကာမြှောက်
စားလိုက်ခြင်းဖြစ်လေသည်။

သူဌေးကတော်ကြီးနှင့်ထိုနေ့ညပျော်ပါးပြီးကာပြန်လာသောညတွင်ကားအောင်ဒင်မှာကိုယ်ပစ်လက်ပစ်
ဘဝအိပ်မောကျသွားခဲ့လေသည်။

ခန့်ထားသောအချိန်ကစည်းကမ်းအတိုင်းပင်လျှင်အောင်ဒင်မှာ သူဌေးကြီး၏ဝင်းအတွင်းရှိ သီးသန့်
အိမ်ကလေးတလုံးတွင်နေထိုင်ခဲ့လေသည်။ကားရုံမှာတိုက်ကြီးနောက်သစ်သားအိမ်ကလေးနှင့်
ကပ်၍ထားလေသည်။

အခြားသောအစေခံများမှာလည်းအိမ်တလုံးနှင့်ရှိနေကြပြီးလျှင် ဒရိုင်ဘာအိမ်လောက်တော့ မကောင်း
လှပေ။ ဒရိုင်ဘာထားသောအိမ်ကလေးမှာအထူးစပယ်ရှယ် သီးသန့်ဆောက်ပေးထားသော အိမ်ကလေး
ဖြစ်ပြီး နေထိုင်ရာတွင်အင်မတန်မှသန့်ရှင်းပြီးလျှင်မီးပွင့်များပါပေးသောကြောင့်လည်း အတော်ကလေး
ဟန်ကျနေလေသည်။

သည်ဟာတွင်မကသေးပေအိပ်ကုတင်လေးပါပါနေပြန်သောကြောင့်လည်းဘာမှအထူးပြောစရာမလိုဘဲ
အောင်ဒင်အဘို့တွင်ဇိမ်ရှိရှိအိပ်နိုင်သည်သာဖြစ်လေသည်။

သို့သော်

ညသန်းခေါင်ကျော်ကော်တွင်ကားသူ၏ကုတင်ပေါ် သို့တစုံတယောက်ကလာရောက်ပြီးအိပ်ခဲ့သော
ကြောင့်လန့်သွားသလိုထကြည့်လိုက်ရာမိမိနှင့်အတူလာရောက်သူကမြူးကနဲသူ့အားဖက်ထားလိုက်ပြီး
မောင်မောင် မမပါကွဲ့ ဟုပြောလိုက်သောအသံကိုကြားရ
သောအခါမှပင်သူဌေးကတော်ကြီး၏အသံကိုမှတ်မိပြီး

ဟာ မမကလဲဗျာ သူဌေးကြီးသိသွားပါမည် ဟုအောင်ဒင်ကစိတ်ပျက်သံကြီးဖြင့် ပြောလိုက်လေရာ
ဟဲဟဲဟဲ သူဌေးကြီးကိုမမကအိုင်ဒုံးကဲယားကွ၊သူ့ကိုအရေးမစိုက်လို့လာနေတာပေါ့

ကျွန်တော် အိပ်ချင်နေတာဘဲဗျာ၊

အိပ်လေမမလဲအိပ်မှာပေါ့

တော်တော်ကြာမမကကိစ္စမရှိပါဘူး ဒါပေမဲ့မမကလေးမင်းဟာကြီး တော်တော်နာနေသလား
ကျင်နေသလားလို့

ဤတွင်မှအောင်ဒင်မှာသူ၏လိင်ချောင်းကြီးကျင်သလိုလိုဖြစ်နေသည်ကို သတိရလာတော့ကာ
ဟုတ်တယ်မမရဲ့နဲ့ကျင်နေတယ်ဗျာ ဟုပြောလိုက်သဖြင့်

ကဲ မီးဖွင့်စမ်း မမဆေးယူလာတယ်

ဘာဆေးလဲ

ကျင်တာတွေနာတာတွေပျောက်တဲ့ဆေးပေါ့
ဤတွင်အောင်ဒင်ကမီးဖွင့်လိုက်ရပြီးသူဌေးကတော်ကြီးကအောင်ဒင်အားအိပ်ရာ
ပေါ်တွင်အိပ်စေပြီးပုဆိုးကိုလှန်လိုက်လေ၏။

အောင်ဒင်၏လိင်ချောင်းကြီးမှာပျော့ခွေနေသော်လည်းပုံမပျက်အတော်ပင်ကြီးထွား
သောလိင်ချောင်းဖြစ်သောကြောင့်သူဌေးကတော်ကြီးသည်သူ၏လက်ကြီးဖြင့်ပယ်ပယ်
နယ်နယ်ဆုတ်ကိုင်လျက် ရှိနေပြန်ချေတော့သည်။ ထိုနောက်တွင်ကားသူဌေးကတော်ကြီးက
ပြုံးကနဲပါးစပ်ဖြင့်ငုံ့၍စုတ်ယူပေးနေပြန်ရာအောင်ဒင်မှာတုန်တုန်လှုပ်လှုပ်ကြီးဖြစ်လာတော့ပြီးတံထွေးများ
ကိုအသံထွက်သွားသည်အထိမျိုချလိုက်လေတော့သည်။

ထို့ကြောင့်ပင်ပြန်၍မကြာလာရပြန်လျက်သူဌေးကတော်ကြီးက သူမ၏သဘောတရား
ကိုပြောပြလိုက်သည်။

အဲဒီလိုမိတာမှဆေးလိမ်းလို့ကောင်းတာကွဲ့ဒီတော့မင်းကိုဆေးလိမ်းနိုင်အောင်အဲဒီလိုစုတ်ပေးရတယ်
သိလား။အင်းမင်းကတော့မမကိုဘယ်လိုများထင်မယ်မသိဘူး။မမကတော့မင်းကိုအများကြီးချစ်ပါတယ်ကွယ်
ဟင်း မမချစ်တာကလဲလွန်ကိုလွန်တယ်

ထိုသို့ပြောလိုက်လေသောကြောင့်သူဌေးကတော်ကြီးကရီမောလိုက်လေသည်။

သူဌေးကတော်ကြီးဆေးလိမ်းပြီးသွားသောအခါတွင်အောင်ဒင်တွင်အမျိုးကြီးဖြစ်
ကျန်ခဲ့သလိုသူ၏စိတ်ထဲတွင်လည်းအားသစ်အင်သစ်တွေပြန်လည်ကာပွင့်မြူးနေရသည်ဟုထင်မိလေတော့
သည်။

အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်သူဌေးကတော်ကြီးကသူ့အားဆေးများလိမ်းသွားရုံတွင်မကပေပို၍အိပ်ကောင်း
အောင်ရန်ဆို၍အားတိုးဆေးတခွက်ကိုတိုက်ပေးခဲ့ပြီးထွက်သွားလေသည်။

သူဌေးကတော်ကြီးတိုက်ပေးခဲ့သောအားတိုးဆေးမှာကားပို၍ပင် အားအင်တွေပြည့်ဖြိုး
လာရသည်မှာတော့အမှန်ပင်ဖြစ်ပေသည်။ ရင်ထဲတွင်ပူ၍ဝင်သွားသလိုနာကျင်သောလိင်ချောင်းမှာလည်း
ခဏလေးနှင့်ပျောက်ကွယ်သွားတော့လျှက်ပိုမိုထွားကျိုင်း၍လာသကဲ့သို့ထင်ရလေသည်။

လူ့ဘဝအရသာကိုခံစားရာတွင်သူဌေးကြီးရောသူဌေးကတော်ကြီးပါထိုကဲ့သို့အားတိုးဆေးတွေကိုသုံး၍
သူတို့လိုသန်မြန်သောယောက်ျားတွေကိုထည်လဲသုံးကာစားတေလေသလားဟုလည်း
အောင်ဒင်ကတွေးမိသည်။ သို့ကြောင့်လည်းသူဌေးကတော်ကြီးအား ပျော်ပါးရာတွင်နိုင်ရေးအတွက်
သူကစိတ်ကူးထုတ်မိရင်းကအိပ်ပျော်သွားခဲ့ရလေသည်။

နံနက်ပိုင်းတွင်သူဌေးကြီးနှင့်အတူလမ်း၃၀တွင်းသို့ကားလေးမောင်းကာဝင်ခဲ့စဉ် သူဌေးကြီးက
မောင်အောင်ဒင်ဆရာအခုသွားမှာကိုသိရဲ့လား

ဘယ်သိမလဲဆရာ

ကဲ မသိရင်ပြောထားရမယ်ဒါဆရာမယားလေးတိုက်ကိုသွားမလိုကွဲ့၊ ကောင်မလေး က
ကုလားကပြားဆိုပေမဲ့ ပန်ချာပီမျိုးအသားဖြူပြီးဝင်းဝင်းနေတာဘဲ၊
ဒီကောင်မလေးရဘို့အတွက်ငွေတော်တော်ပေးပြီးအသုံးပြုရတာ၊

ဟာ သူဌေးတယောက်လုပ်နေပြီးမယားငယ်မရှိရင်ဘယ်မှာခေတ်မှီပါမလဲရှိရမှာပေါ့
ဆရာ၊တယောက်ထဲဆိုတာတောင်သိပ်နဲ့သေးတာဘဲ၊

ဟဲ ဟဲ ဘယ်နဲမလဲ၊ဆရာမှာနောက် ၂-ယောက်တောင်ရှိတယ်၊တယောက်ကရုပ်ရှင်
မင်းသမီးပေါက်စကလေး၊ဆရာအစုစပ်ဝင်တဲ့ရုပ်ရှင်ကုမ္ပဏီမှာရုပ်ရှင်မင်းသမီးအသစ်ကလေး

တယောက်ပေါ့၊ သူ့ကိုတော့ အိမ်တလုံးဆောက်ပေးထားရတယ်။ ဟဲဟဲဒါလဲ အိမ်က
ကောင်မကြီးဘယ်သိမလဲကွာ၊ ဒါတွေမင်းမပြောနဲ့နော်၊

စိတ်ချပါဆရာရယ်

အေး အေး

သူဌေးကြီးညွှန်ပြသောတိုက်ရှေ့သိုကားရပ်မိသောအခါတွင်ကားတိုက်ရှေ့မှာသူဌေး
ကြီးပြောသည်အတိုင်းပင်အတော်လှပပြီးအရပ်ရှည်ရှည်ပန်ချာပီရပ်မျိုးဆင်ဆင်ကပြားမလေး
တယောက်သည်မတ်တတ်ရပ်နေသည်ကိုတွေ့ရလေသည်။

ဟာလီမာ ဟာလီမာ

အကိုကြီးကသိပ်နောက်ကျတာဘဲ

ဘာများနောက်ကျသလဲကွယ်ဟာလီမာရယ်ကဲကဲကားပေါ်တက်သွားကြရအောင်၊

ဟာလီမာခေါ်ကုလားကပြားမလေးသည်ကားပေါ်သို့ကားနောက်တံခါးဖွင့်သောသူ
ဌေးကြီးထံသို့ကိုယ်ကလေးကုန်းကာတက်လိုက်သည်။ သူဌေးကြီးကဟာလီမာ၏ကိုယ်က
လေးအားမြူးကနဲပွေ့ယူလိုက်ပြီးပါးကလေးကိုနမ်းလိုက်သည်။

အို

အကိုကြီးကလဲပေါင်ဒါတွေပျက်ကုန်ပါမယ်၊ အကိုကြီးရဲ့ သိပ်ကဲတာလူတွေ မြင်အုံးမယ်နော့၊

ဟာလီမာကကွာ လူတွေမြင်တာမြန်းအဆန်းလုပ်လို့၊ ယောက်ျားနဲ့မိန်းမချစ်တာအား
လုံးသိနေကြတာဘဲအခုကားပေါ်မှာချစ်တာဘယ်သူမြင်မှာလဲ ဟာလီမာရယ်၊ ဟဲ ဟဲ

ထိုအချိန်တွင်သူဌေးကြီးသည်ဟာလီမာ၏ပါးကလေးကိုနမ်းလိုက်ပြန်သည်။ အောင်ဒင်ကတော့ဟာလီမာ၏
လှပဝိုင်းစံသောမျက်နှာကလေးကြည့်၍ကားကုခပ်သွက်သွက်လေးမောင်းကာထွက်လာခဲ့လေသည်။

ထိုနေ့သည်တနင်္ဂနွေနေ့ဖြစ်လေသည်။ တိုင်သူဌေးကြီးကသူဌေးကတော်ကြီးအားထိုနေ့ကုမ္မဏီအစည်း
အဝေးရှိနေသည်ဆိုကာလှိပ်ပစ်ခဲ့ပြီးလာခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ရှင်ကြာရင်ကားကိုမြန်မန်ပြန်လွှတ်လိုက်

သူဌေးကတော်ကြီးကပင်အမိန့်ပေးလိုက်သေးသည်။ သူဌေးကတော်ကြီးကသူ့အိမ်မှထွက်လာသည်တိုင်
အောင်ပင်ပြုံး၍ကြည့်လိုက်သေးသည်။

မကြာမှီရန်ကုန်ကမ်းနားဘက်သို့သူဌေးကြီးပြောသည်အတိုင်းကားကလေးကိုမောင်း၍လာခဲ့လေသည်။
ပန်းဆိုးတန်းဆိပ်ကမ်းသို့မရောက်ခင်မှာပင်ကုလားဆိုင်ကြီးတဆိုင်သို့ဝင်ရောက်ပြီးလျှင် ဒန်ပေါက်
ထမင်းထုတ်များနှင့်စားစရာများကိုဝယ်ခဲ့သေးသည်။

ရန်ကုန်ပန်းဆိုးတန်းဆိပ်ကမ်းရောက်လျှင်မူကားကိုဘောတံတားအနီးတွင်ရပ်ခဲ့ပြီးလျှင်သူဌေးကြီးက၊
ကဲမောင်အောင်ဒင်ဒီကားကိုဟောဟိုအကောက်ရုံးကလေးမှာထားပစ်ခဲ့ဟုပြောဆိုကာ
အောင်ဒင်သည်အကောက်ရုံးကလေးအနီးတွင်ထိုး၍သောပိတ်ပြီးပြန်ဆင်းလာခဲ့ပြီးသူ
ဌေးကြီးဆင်းသွားသောလောတံတားထိပ်သို့လိုက်ခဲ့လေ၏။

လောတံတားထိပ်သို့ရောက်သောအခါတွင်သူဌေးကြီးနှင့်ဟာလီမာတို့သည်မော်တော်ကလေးတစင်းပေါ်
သို့တက်နေသည်ကိုတွေ့ရလေသည်။

လာဟောမောင်အောင်ဒင်

မော်တော်၏အမည်မှာ(ရွှင်ပျော်ပျော်) ဟူ၍ရေးထားလျှက် မော်တော်ကလေး၏ ပြုတင်းတံခါးများမှာ
မှန်တံခါးများအပြင်အပြာရောင်ခန်းဆီးကလေးများကာရံထားပြန်သည်ကိုတွေ့ရလေသည်။

မော်တော်ပေါ်သို့ရောက်သောအခါတွင်ကားမော်တော်မောင်းသောကုလားတဦးက
စားစရာသောက်စရာများအစုံပြင်ဆင်၍မော်တော်ဝမ်းခေါင်းထဲတွင်ရှိသောစားပွဲပေါ်သို့ချပေး
ထားလေသည်။

ဟေ့ နရီးယားပါး
ဆပ်

ဒီအခါလှိုင်မြစ်လက်ကိုမောင်းဟောနော်လှိုင်မြစ်ကမုဒီကိုပြန်မောင်းမယ်ပြီးတော့ငမိုး
ရိပ်ချောင်းကိုတက်ပြီးတော့သွားကြရအောင်

ဟုတ်ကဲ့ ဆပ်

နရီးယားပါးခေါ်သောဆလင်ကခေါင်းညှိတ်လိုက်၏။ထို့နောက်မော်တော်ဝမ်းတွင်းသို့ဆင်းလိုက်ကြပြီး
ခင်းထားသောကော်ဇောများပေါ်သို့ထိုင်လိုက်ကြလေသည်။

အောင်ဒင်ကမူအလိုက်သိစွာမော်တော်အပြင်ဘက်တွင်မတ်တတ်ရပ်ကာနေပြီးအ
ပေါ်ရုပ်အင်္ကျီကိုချွတ်လိုက်သည်။မြစ်ပြင်ကိုဖြတ်၍တိုက်လာသောလေကတဖြူးဖြူးနှင့်ရှိနေလေသည်။

မော်တော်ကလေးလည်းမြစ်လယ်သို့တဒုံးဒုံးဖြင့်မောင်းထွက်လာခဲ့လေသည်။

မောင်အောင်ဒင်လာဟေ့

နေပါစေဆရာ ဆရာတို့ဘဲစားကြပါအုံး

လာပါကွာ အတူတူစားသောက်ကြတာပေါ့

ထိုသို့ခေါ်လေသဖြင့်အောင်ဒင်မှာမော်တော်ဝမ်းခေါင်းထဲသို့ဝင်သွားရလေသည်။သူ
ဌေးကြီးကပြုတင်းပေါက်တံခါးကိုဖွင့်ထားသဖြင့်ပင်လယ်လေအေးသည်တသုန်သုန်ဝင်ရောက်နေကာ
ဇင်ယော်ငှက်ကလေးများကမော်တော်ဘေးသို့ဝဲယုံကာပါလာသည်။

ဟာလီမာကပေါင်မုံများကိုမော်တော်ပြုတင်းပေါက်မှပစ်၍ကျွေးမွေးနေလေသည်။ဇင်ယော်ငှက်ကလေး
များကပေါင်မုံများကိုထိုးသုတ်နေသည်။

ဟာလီမာဝတ်ထားသောအဝတ်အစားများကိုကြည့်ပါအုံး၊

ဟာလီမာကပါးလွှာသောဆရီခေါ်ပါးလွှာအဝတ်ပါးကလေးဖြင့်ဂါဝန်ပုံအင်္ကျီရှည်ကိုဝတ်ထားသည်။

ရင်သားများအနီးငယ်မျှမပေါ်ဘဲကုလားမကလေးများဝတ်တတ်သောအင်္ကျီလက်တိုဂါဝန်ရှည်ပုံအင်္ကျီပုံ
ဖြစ်ချေသည်။

ဟာလီမာမျက်နှာဝိုင်းကလေးတွင်မျက်လုံးလေးများကသောက်ရှူးကြယ်ပမာအတော်လှပသည်။နှာတံရှည်
မျက်ခုံးများကမဲနက်လျက်ရှိပြီးလည်တိုင်မှာခပ်ရှည်ရှည်ဖြစ်သည်။

ရင်သားများကဖုထစ်ကြွရွလျက်ဆာရီအင်္ကျီလေးကိုထိုးဖောက်တော့မည်ကဲ့သို့ကြွရွပေါ်လွင်နေသည်။ဒါတွင်
မကသူတို့ထုံးစံဖြင့်ဘောင်းဘီဝတ်ထားသည်။ဘောင်းဘီမှာပိုး

ဘောင်းဘီငွေရောင်ကလေးဖြစ်၍ခါးမှာသေးသွယ်၍တင်ပဆုံကြီးများကအင်မတန်မှကြီးလွန်းလှပေသည်။စိ
းထားသောဖိနပ်မှာကားရွှေရောင်တဖိတ်ဖိတ်လက်နေသည်။ခုံမြင့်ကြီးသိုင်းဖိနပ်ကလေးဖြစ်သည်။အောင်ဒင်

င်ကသူမအားခေါင်းမုခြေတိုင်အကဲခတ်ကာတပ်

မက်သောရမက်များဖြင့်ကြည့်လိုက်သလိုဟာလီမာကလည်းအကင်းပါးစွာသူ့အားပြန် ကြည့်လျက်ရှိသည်။

ဟာလီမာကအောင်ဒင်၏ကျယ်ပြန့်သောရင်အုပ်ကြီးနှင့်မဲနက်နေသောရင်ဘတ်အမွှေးများကိုတွေ့ရသော
အခါတုတ်ခိုင်သောလက်မောင်းအိုးများတောင်တင်းသောကိုယ်လုံး
ကိုယ်ထည်ကိုခွဲ၍ကြည့်ပြီးသဘောကျသွားသကဲ့ဖြစ်လိုက်သည်။

သူဌေးကြီးကတော့အားရှိစေမည့်ဘရန်ဒီအရက်များကိုဖောက်ကာဖယ်ခွက်ထဲသို့
ထည့်ပြီးအောင်ဒင်ကိုပေးလိုက်သည်။အောင်ဒင်ကတော့အရက်ဖယ်ခွက်ကိုဟလီမာ ဘက်သို့၊
ကောင်းသောနေ့ပါသူဌေးကတော်၊ ဟုပြောလိုက်ပြီးသောက်ချလိုက်ရာဟလီ
မာကသဘောကျသွားရလေတော့သည်။

ဟလီမာသည်ပြုတင်းပေါက်မှနေပြီးသော်ဇင်ယော်ငှက်ကလေးများအားပေါင်မုံ့ကျွေးနေရာကပင်လျှင်
သူ့ထံသို့မျက်ခုံးကလေးငိုက်၍ကြည့်တတ်သည်။ဤသို့မကြာခဏ ကြည့်ရာကပင်အစ်ကိုကြီး
သူ့မည်ကဘယ်လိုခေါ်သလဲ အစ်ကိုကြီး ဟုမေးတတ်လေသည်။

ဟလီမာကလဲကွယ် ဒါအစ်ကိုကြီးရဲ့စိတ်ချရတဲ့တပဲ့ပါ။ ဟုပြောလိုက်လေသည်။

နံမယ်ကရော

အောင်ဒင်လို့ခေါ်ပါတယ်သူဌေးကတော်

အောင်ဒင်ကကြားမှဖြုတ်၍ပြောလိုက်လေသည်။

အို ကျမကသူဌေးကတော်မဟုတ်ပါဘူး၊သူဌေးကတော်ကတယောက်ပါ

ဟလီမာကနှုတ်ခမ်းကလေးစူပြီးပြောလိုက်သည်။

အိုကွာ သူဌေးကတော်ဟာသူဌေးကတော်ပေါ့အချစ်ရာဟုတ်သားဘဲ

ဤသို့ သူဌေးကြီးကပြောလိုက်ရာကပင်ဟလီမာလေး၏မေးစေ့ကလေးအားလှမ်း၍
ဆွဲလိုက်ပါသေးသည်။

ကဲ သောက်ကွာ ဟလီမာ

ဟင်အင်း ဟလီမာမှမသောက်တတ်ဘဲ

နဲနဲရယ် အချစ်ရယ်

ဟင်အင်းဆို

ဤသို့သူဌေးကြီးဦးစိုက်သည်ဟလီမာ၏ကိုယ်လုံးကလေးအားစပါးကြီးရစ်ပတ်သကဲ့သို့ရစ်ပတ်ယူလိုက်
ကာ

ဟလီမာနဲနဲသောက်ကွယ်

ဟလီမာကမူတွန့်ရင်း၊ ဟင် ဟင် ဟလီမာမှာတဲစိန်ဘယက်မပါဘူးလားပြောစမ်း၊

ဟော ဟလီမာကလဲကွယ်ကိုကြီးပတိန်အပ်ထားပါတယ်ဆိုနေ

အို မှာတာဘဲဘယ်လောက်ကြာဘီလဲ

အချစ်ကလဲကွယ်အကောင်းဆုံးဖြစ်အောင်အာလုပ်ခိုင်းထားရတာဘဲ

ဟလီမာကမူသူ့မမှာသည်ကိုမပါကောင်းလာဟူသောအမူအရာဖြင့်လွန့်နေချေသည်။

ကဲ ကဲ မနက်ထန်တော့အမြန်ဆုံးရအောင်အကိုကြီးလုပ်ပေးမယ် ဟလီမာရယ် နဲနဲသောက်နော်။

နဲနဲ မသောက်ချင်ဘူး

ဤသို့သူဌေးကြီးကချော့ချော့မော့ဖြင့်တိုက်နေလေရာဟလီမာမှာရုန်းလွန့်နေသော်လည်းနောက်ဆုံး
သောက်လိုက်ရတော့သည်။

ကဲ စားစရာစားရအောင်အချစ်လေးရာ၊

ဤသို့ပြောရင်းကအသင့်ပြင်ထားသောဒန်ပေါက်ထမင်းကိုဟလီမာထံသို့တိုးပေး လိုက်လေသည်။

ဟလီမာကမူဒန်ပေါက်ထမင်းကိုတော့မြိန်ရေယှက်ရေစားသောက်နေပေသည်။

ကဲ သောက်ပါအုံးအချစ်ကလေးရယ်

ဟင်္ဒအင်း ထမင်းဘဲစားမယ်

ဟောကြည်

သူဌေးကြီးဦးဝိုက်ကပါးကလေးကိုနမ်းရာကအရက်ခွက်ကိုတိုးပေးသည်။

ဟလီမာမှာလွဲသာသည်အမူအရာကလေးဖြင့်သောက်လိုကရာက ဟင်္ဒ ကြည့်ပါ လား
ကိုကြီးတော့မသောက်ဖူး၊သောက်ရမယ်။

ဟလီမာ ပြန်၍တိုက်လိုက်ပြန်သည်။

ကောင်းပါဘိဟလီမာရယ်

ဟင်္ဒအင်း ဟလီမာကိုချစ်ရင်သောက်ရမယ်

ဟလီမာကဝီစကီအရက်ပုလင်းထဲမှအရက်များကို ဝိုက်လေဘဲလ်နှင့်ထပ်မံရောစွက်
ကာအတင်းတိုက်နေပြန်ချေသည်။ဤသို့တိုက်နေစဉ်မှာပင်အောင်ဒင်ကတော့သူတို့လင်မယားချစ်နလံထံ
နေသည်ကိုကြည့်၍အလွန်ရီချင်နေသော်လည်းရေခိုင်ဘဲထမင်းကိုသာကုန်း၍စားသောက်နေလိုက်ရ
လေသည်။

သောက်ကွာအချစ်လေးကရော

ဟင်္ဒအင်းကိုကြီးသောက်

သောက်မယ်ကွာ

ဤတွင်သူဌေးကြီးသည်ဟလီမာထည့်ပေးသောအရက်ကိုအကုန်လုံးမော့ချလိုက်၏။

ရော့နဲ့နဲ့ထပ်သောက်အုံး

အရက်ကုန်သွားသောအခါတွင်ဟလီမာကထပ်၍ထည့်ကာတိုက်ပြန်သည်။

ဟင်းဟင်းအချစ်ကစားသောက်ရမယ်၊အချစ်ကလေးသောက်

ဤသို့ပြောကာ သူဌေးကြီးကဟလီမာကိုပြန်၍တိုက်နေပြန်ချေသည်။

သောက်ဖူး

ဟလီမာကနှုတ်ခမ်းကလေးစုကာပြောလိုက်သည်။

သောက်ပါအချစ် ချစ် ချစ် ချစ်

သူဌေးကြီးမှာအရက်မူးသံကြီးနှင့်တဖြည်းဖြည်းအာလေးလျှာလေးလာကာမျက်လုံး
များကလည်းနီနေလျက်ဟလီမာအားတနမ်းထဲနမ်းနေ၏။

ဟလီမာ ချစ်နော်

ချစ်မှာပေါ့

ဟလီမာကလည်းမူးလာပေပြီ

သူဌေးကြီးကဟလီမာ၏နောက်ကျောမှစစ်ကိုဖြုတ်ချလိုက်ရာအင်္ကျီကလေးမှာလျော့ထွက်သွားပြီး
နှစ်ခြမ်းကွဲကာပြုတ်ထွက်သွားချေသည်။

သို့ကြောင့်ဝင်းဝါသောအတွင်းမှရွှေရင်သားဖူဖူလုံးလုံးကလေးများမှာတယ်သီးနှစ်လုံး

ပြိုင်၍ပေါ်ထွက်လာနှယ်ပေါ်ထွက်လာချေသည်။

သူဌေးကြီးသည်အနီးတွင်ရှိနေသောအောင်ဒင်ကိုပင်ဂရုစိုက်တော့ဘဲတဏှာရမက်ငမ်း၍ဟလီမာ၏

နှုတ်ခမ်းကလေးကိုစုတ်ရာကရွှေရင်သားထိပ်နို့သီးခေါင်းကလေးအား တအားငုံ၍

စုတ်လိုက်ရာနို့သီးခေါင်းမစုတ်နိုင်ဘဲရင်ခွင်ထဲသို့ခေါင်းစိုက်ကျသွားလေတော့၏

ကိုကြီးသိပ်မူးနေဘီ
ဟဲဟဲ ဟဲဟဲ

ကြည့်ပါလား မူးပါတယ်ဆိုနေ

ထိုသို့ပြောရာကအောင်ဒင်ကိုလည်းပြုံးကြည့်ကာ မြန်မြန်အိပ်သွားရင်ကောင်းမယ်ဟူသော
အမူအရာကိုပြုသည်။ အောင်ဒင်ကလည်းထိုအဖြစ်ကိုကြည့်ပြီးစိတ်ထဲမရိုးမရွံ့ဖြစ်နေသည် အတိုင်း
ခေါင်းညှိတ်လိုက်လေသည်။

သူဌေးကြီးဦးဦးကတဖန်ခေါင်းကြီးပြန်ထောင်လိုက်ရာ ဟလီမာကအရက်တခွက်ကိုပါးစပ်နှင့်ကပ်၍တို
က်လိုက်လေသည်။

တော်ဘီ တော်ဘီ

ကိုကိုကလဲကွယ်

ဟင်အင်း အချစ် သောက်

ထိုသို့ပြောရာကပင်ဟလီမာ၏ပါးကိုနမ်းပြန်သည်။

ဤသို့နမ်းရာကပင်ဟလီမာကအိပ်ရာထက်တွင်လှဲလိုက်ရာ သူဌေးကြီးကလည်းဟလီ
မာ၏ကိုယ်ကလေးပေါ်သို့ဖိချလိုက်လေသည်။

အောင်ဒင်လည်းစားစရာများကိုသိမ်းဆည်း၍အရက်တခွက်ကိုကိုင်ပြီးအပြင်သို့ထွက်လာခဲ့လေသည်။
အပြင်ဘက်တွင်ရန်ကုန်မြစ်မှတိုက်ခတ်လာနေသောပင်လယ်လေကတဟူးဟူးတိုးဝှေ့လျက်ရှိသည်။
ယခုအခါတွင်သူတို့စီးလာသောရွှင်ပျော်ပျော်မော်တော်က လေးသည်။ အလုံကမ်းနားသို့ပင်ရောက်၏။
ဂျပန်ပင်လယ်ကူးသင်္ဘောကြီးတစင်းဘေးမှ ကျော်ဖြတ်ကာခုတ်မောင်းလာပေပြီ။

အောင်ဒင်သည်အရက်ကိုစိမ်ဆွဲသောက်ရာကပင်သူ၏ခေါင်းထဲတွင် အရက်ဒီကရီပြသောအားဖြင့်
ရီဝေဝေဖြစ်လာပြီ။ ဟလီမာ၏လှပသောမျက်နှာကလေးနှင့်ဖုထစ်ဝင်းဝါ
သောရင်သားအစုံကိုမျက်လုံးထဲမှထွက်နိုင်အောင်ဖြစ်ရကာသူ၏စိတ်များတဟုန်းဟုန်းထကြွလာရ
လေတော့သည်။

ဤသို့ကြောင့်ပင်သူကမော်တော်အတွင်းသို့ဝင်လာခဲ့မိလေသည်။ မော်တော်ဝမ်းခေါင်းတွင်းသို့အဝင်တွင်
တံခါးကလေးကိုပိတ်ထားရာသူသည်လှေခါးမှဆင်းခဲ့ပြီးတံခါးကိုဖွင့်လိုက်သည်။

သူဌေးကြီးသည်ဟလီမာ၏ကိုယ်ပေါ်မှတုံးလုံးလှဲနေရာကဘေးကိုလိုမ့်ကျသွားသည်။ ဟလီမာမှာလည်း
တကိုယ်လုံးအဝတ်အစားကင်းမဲ့နေပြီးလျှင်တကိုယ်လုံးဖြူဖွေးဝင်းဝါသောအရောင်ကိုတွေ့မြင်ရသည်။
ဟလီမာ၏ပေါင်များကို သူဌေးကြီးကအထက်အောက်ပြင်တွင်စမ်းသပ်ရင်းကပင်ဘေးသို့
တုံးလုံးကြီးလဲကျသွားကာ တဂူးဂူးဟောက်သွားချေပြီ။

ထိုအချိန်တွင်ဟလီမာကကုန်းထလိုက်ရာကတံခါးဝတွင်ထိုင်ခုံပေါ်ထိုင်၍အရက်ခွက်ကိုလက်ကဆုပ်ကိုင်
ကာသူတို့အားမျက်တောင်မခတ်မျက်မှောင်ကြီးကုတ်၍ကြည့်နေ လေသည်။ အောင်ဒင်ကိုတွေ့ရသဖြင့်၊
အင့်ဟင် ဟင်၊ ဟူသောအမူအယာကလေးဖြင့်

ပြုံးလိုက်ရာကပင်ဒူးဂေါင်းကလေးနှစ်လုံးကိုထောင်လိုက်ပြီးလက်ကလေးနှစ်ဖက်ကို
ထောင်ထားသောဒူးဂေါင်း ၂ လုံးပေါ်ပိုက်ပြီးတင်ချိတ်ထားခဲ့လေသည်။ ဒူးဂေါင်းကလေး
ထောင်၍လက်ပိုက်ပြီးထိုင်နေရာကနောက်မှခေါင်းအုံးကလေးပေါ်သို့ရှေ့တိုးနောက်ငင်ယိမ်းထိုးကာနေရာ၊
ဒူး ၂လုံးအောက်မှကြွတက်လာသောဝင်းဝင်းလတ်လတ်ဖင်ကြီးမှာ
အောင်ဒင်အဖို့ရသာအိုးသကြားခဲကြီးထက်ပင်မြင်နေရပြီးရှည်၍ဖွံ့ထွားသောပေါင်ရင်း

အောက်မှတဆက်တည်းဖင်ကြီးများအလယ်မှပေါင် ၂လုံးညှပ်၍ချပ်ချပ်ပြူးပြူးကလေး ထွက်နေသည် ဝင်းဝင်းဝါဝါသူမ၏(အဖုတ်)အင်္ဂါဇတ်ကလေးကိုတွေ့နေရသည်။

အောင်ဒင်အားမြူးခေါ်နေခြင်းလည်းဖြစ်သည်။အောင်ဒင်မှာလည်းထိုင်နေရာကဖြည်းဖြည်းမျက်လုံးပြူးလာတော့ သလိုမျက်ခုံးကြီးများကလည်းအထက်သို့မြှင့်လိုက်အောက်သို့ပြန်၍ကုတ်ကျ လိုက်ဖြင့်ဖြစ်နေတော့သည်။

ဟလီမာကပြုံးကနဲသူမ၏ညာဘက်ပေါင်ကိုအပေါ် သို့တိုးမြှောက်၍အကြောဆန့်သ ကဲ့သို့ပြုလုပ်လိုက်ရာကပေါင်ရင်းနှင့်ပေါင်ဖျားခြေသားလုံးနှင့်ခြေဖျားတို့ကဝါးဘိုးဝါးပမာအရင်းတုတ်၍ အဖျားသွယ်ကော့လျက်ရှိပြီးပေါင်းရင်းအောက်မှတခြမ်းပေါ်၍ထွက်လာသောသူမ၏အင်္ဂါဇတ်အဖုတ်မှာ ကားရှေ့လျားဖုတ်ကြွ၍တုန်တုန်ကလေးပေါ်လာသည်။

ဟိဟိ ဟိ

ဟလီမာကရီသည်

အင်း ဟင်း ဟင်း

တဏှာဇောကြွရမက်ဇောထလေသောအသံကြီးဖြင့်အောင်ဒင်ကဖိုသံပြန်၍ပေးလိုက်သည်။ထိုသို့ပေးရာ ကပင်ကုန်းကုန်းကြီးထလိုက်သည်။

ဟလီမာကမျက်ခုံးမြှင့်၍သူမ၏မြှောက်ထားသောခြေတံပေါင်ကြီးကိုတုံးလုံးကြီးအိပ် နေသောသူဌေးကြီး၏ခေါင်းပေါ်သို့ပစ်တင်လိုက်ရာကဘယ်ဘက်ပေါင်တံကိုမြှောက် လိုက်ပြန်လေသည်။

အိုင်လပ်ယူ အိုဒီးယား အိုဒီးယား မိုင်ဒါလင် ဟင်ဟင်

ဟလီမာ၏အသံကပေါ်လာပြန်သည်။သူမ၏ဘယ်ပေါင်အမြောက်လိုက်တွင်ဝင်းဝါ သောပေါင်သားများနှင့်ခြေသလုံးသားများကိုဝင်းဝင်းကြီးတွေ့နေရသလိုပေါင်းရင်းမီတွေ့ရသည် ဖုထစ်ဝင်း ဝါသောရသာအခဲလေးဖြစ်သည် မိန်းမအင်္ဂါဇတ်အဖုတ်ကလေးအား တွေ့မြင်နေရလေသည်။

လာပါ လာပါ မောင်ရယ်ဟုခေါ်လင်ကားဟလီမာကသူ၏လက်ကလေးတဘက်ကို မြှောက်၍ပြလိုက်သည်။

အောင်ဒင်ကသူ၏ဘောင်းဘီကိုပြုံးကနဲချွတ်ရာကခြေကြွကာတဖြည်းဖြည်းဟလီမာထံတိုး၍သွားခဲ့သည်။ ဟလီမာကလည်းအောင်ဒင်ကိုမီးတောက်သောမျက်လုံးများဖြင့် ကြည့်နေခဲ့သည်။

အောင်ဒင်တွင်တကယ်တော့ဘောင်းဘီတိုကလေးသာရှိနေတော့လေသည်။ပြုံးကနဲဟလီမာထံသို့ရောက် သွားချိန်တွင်ဘောင်းဘီတိုကလေးထဲမှကုန်းထနေသောသူ့လိင် ချောင်းကြီးမှာဖုထစ်နေသည်။

ဟလီမာကဒူးကလေးထောက်၍အနီးရောက်လာသောအောင်ဒင်၏ကိုယ်ကြီးကိုဆီး ဖက်လိုက်သည်။ပြီးတော့ဘောင်းဘီတိုကလေးအားပြုံးကနဲချွတ်လိုက်ရာဘောင်းဘီတိုကလေးကျွတ်သွား သည်နှင့်အပြိုင်တည်းမှာပင်အောင်ဒင်၏လိင်ချောင်းကထောင်းကနဲထလာချေသည်။

ဟလီမာ

အကို

ဟလီမာ ကိုကိုသဘောရှိချစ်မယ်နော်

ဟလီမာကတော့အောင်ဒင်၏အပြောကိုပင်မစောင့်တော့ဘဲအောင်ဒင်၏လိင်ချောင်း ကြီးကိုကုန်း၍စုတ်နေခဲ့ချေပြီး။

ဟလီမာကပြုံးကနဲလိင်ချောင်းကြီးအားကုန်း၍စုတ်နေလိုက်ရာအောင်ဒင်မှာတွန့်တွန့် လိန်လိန်ဖြစ်လာ တော့သည်။ထိုအချိန်တွင်ဟလီမာကလိင်ချောင်းကြီးအားတဝက်

လောကီရောက်သည်အထိပါးစပ်ဖြင့် ငုံ့ငုံ့ချစ်စုတ်နေလေရာ၊ လိင်ချောင်းတခုလုံးမှာ တငွေငွေ ယားသလိုအရသာတမျိုးကြီးထူးကဲလာ၍ လိင်ချောင်းမှာလည်း ပိုမိုတင်းမာကြီးထွားလာတော့သည် ဟုထင်မြင်မိချေသည်။

အောင်ဒင်လည်း ပြုံးကနဲပင်ချွတ်လိုက်သော အခါမှာ ဟလီမာ၏ကိုယ်ရှေ့ထိုင်၍ ဟလီမာ၏ပါးကလေးကုန်မီးက အိပ်ရာပေါ်သို့လှဲသိပ်လိုက်သည်ထိုအချိန်မှာပင် အောင်ဒင်၏

လက်များကလည်း ဟလီမာ၏ပေါင်းရင်းကိုရောက်သွား၍ အဖုတ်ပေါ်အုပ်မိသွားရာ အဖုတ်ကလေးမှာ ကြီးထွား၍ ခုံးထလာကာ မို့မောက်၍ ကြွကြွလာသည်။ အောင်ဒင်က ဟလီမာ၏နို့သီးကလေးကို ငုံ့ငုံ့စုတ်ပစ်လိုက်ကာ နို့အုံဝင်းဝင်းကြီးတခုလုံးကို ပါလျှောက်၍ ပါးစပ်ဖြင့် ကာကွယ်စုတ်ယူနေရာ၊ ဟလီမာကိုယ်တိုင်ဖင်တကြွကြွနှင့် မနေနိုင်မထိုင်နိုင်ဖြစ်လာရလေတော့သည်။

ဟလီမာ၏မိန်းမအင်္ဂါဇာတ်ကို လက်ဝါးဖြင့် အုပ်၍ အပေါ်မှပွတ်ပေးနေရာက အဖုတ်ကို ညှပ်ကိုင်၍ ပေးလိုက်သေးသည်။ ထို့ကြောင့် အဖုတ်မှာ စုတ်ပါလာသလို ဟလီမာတွင် တွန့် တွန့်ကလေးဖြစ်သွားသည်။

ပြုံးကနဲပင် အောင်ဒင်က နို့အုံတဖက်ကို ပြောင်း၍ မျှင်မျှင်ကလေးစုတ်ယူလိုက်ရာက ဟလီမာချစ်တယ်နော်

သဘောရှိအကို

အကိုကြီးကို သဘောကျရဲ့လား

သဘောကျပါတယ်

အကိုကြီးဟာ ကြီးတယ်နော်

ကြီးပါတယ်၊ ဒါကြောင့် သဘောကျတာပေါ့။

သိပ်ဟုတ်တာဘဲလား

ဟုတ်တာပေါ့

ထိုကဲ့သို့ မေးရာတွင် တဖက်သော မိန်းမစိတ်ကို ပိုမိုကြွလာစေရန် ပင်ဖြစ်ချေသည်။

ယင်းနောက်တွင် အောင်ဒင်က ဟလီမာ၏ဒူးဂေါင်းကလေး ၂ လုံး မြှောက်သူ၏ပေါင်ပေါ်

သို့ ထုံးစံအတိုင်း ခွတင်၍ ဖင်ကြီးကို ဆွဲမြှောက်လိုက်ရာ ဟလီမာ၏ အင်္ဂါဇာတ်ကလေးမှာ ဖုထစ်၍ ဖောင်းကြွလျက် အလယ်မှ အကွဲကြောင်းကလေးမှာ ဟက်တက်ကလေးကွဲသွားပြီး နီရဲရဲကလေးပေါ်လာသည်။

အဖုတ်အပေါ်ပိုင်းတွင် မွေးနုကလေးများ ပင်မရှိဘဲ ဝင်းပြောင်သော ကုန်းမြင့်ကလေး သဘွယ်ခုံးနေသည်။

ဟလီမာ

အကို

ချစ်မယ်နော်

ချစ်ပါအကို

ဆောင်တာ ကြိုက်လား

အောင်ဒင်က အဖုတ်ထိပ်အကွဲကြောင်းကလေးထဲ ဒစ်ကို မြှုတ်လိုက်ရာ ဟက်တက်ကလေးကွဲ၍ ဒစ်မြှုတ်သွားသည်။

အိ ကျွတ်ကျွတ်

ဟလီမာ၏ အသံက တုန်လာသည်။

ဘာဖြစ်သလဲ

ဘာဖြစ်မှန်း မသိဘူး

ကောင်းကောင်းလုပ်ပေးမယ် ဟလီမာ

အကိုသဘော

အောင်ဒင်ကဒစ်ကြီးကိုအလယ်တည်တည်မှနေ၍အခေါင်းအပေါက်ရှိသောအောက်ဘက်သို့ရွေ့လိုက်ချိန်
ငေါက်တောက်ကလေးပေါ်နေသောအစေ့ကလေးမှာဒစ်အောက်
တွင်ပျောက်ကွယ်သွားပြီးဟလီမာ၏ဖင်ကြီးမှာလှုပ်သွားသည်။

ဟလီမာ

အကို

နောက်ကိုအမြဲတမ်းတွေ့ရအောင်နော်

တွေ့တာပေါ့အကို

ထိုသို့ပြောရာကအောင်ဒင်သည်(အခေါင်း)ထိပ်ဒစ်ကိုမေ့လိုက်ရာ၊ အို အို အို ဟု

ဟလီမာတွင်နို့ကြီးများအပေါ်သို့ကြွလာအောင်ရင်ကော့တက်သွားသည်။

အောင်ဒင်ကတဖန်သူ၏ဒစ်ကိုအောက်မှနေ၍အပေါ်ပိုင်းသို့ထိုးမြှောက်ကာအကွဲ

ကြောင်းအတိုင်းပင်(ထယ်ထိုးသကဲ့သို့) ထိုး၍ပွတ်တိုက်လေရာ

ရှူး ရှူး ရှူး ကျွတ် ကျွတ် ကျွတ် ကောင်းလိုက်တာ အိုအို

ဘာဖြစ်တာလဲဟလီမာ

မသိဘူး

ဟလီမာမှာတွန့်နေကာ

လုပ်စမ်းပါအကိုဟလီမာမခံနိုင်တော့ဘူး

လုပ်မယ်ဟလီမာ

အောင်ဒင်ကဟလီမာ၏မိန်းမအင်္ဂါဇာတ်အခေါင်းထိပ်ကိုသူ၏လိင်ချောင်းဖြင့်မြှုပ်ခါ

မြှုပ်ခါတဖြည်းဖြည်းသွင်းရာဟလီမာ၏တင်ပါးကြီးမှာကော့ကော့လာ၏။

ဖြူးကနဲတဝက်လောက်ရောက်ခါမှပြန်၍ဆွဲနုတ်လိုက်ရာအဖုတ်အကွဲဘေးသားများစု၍ပါလာသည်။

ထိုးသွင်းရာတွင်အနည်းငယ်ကြပ်နေသဖြင့်ချော့ချော့မော့မော့ဖြင့်အောင်ဒင်ကသွင်းနေခြင်းဖြစ်

လေသည်။ပြန်၍ဆွဲထုတ်လိုက်သောအချိန်တွင်ဒစ်ကအပေါ်သို့အဖုတ်ထိပ်သို့ရောက်လာသောအခါတွင်

ကားသူမ၏သုတ်ရေကြည်ကလေးလိုက်လာပြီးအ တော်ကလေးချောင်လာသည်ကိုတွေ့ရလေသည်။

ဟလီမာ၏မျက်တောင်ကြီးများကစင်းကျနေသည်ကိုတွေ့ရလေသည်။ဤသို့မျက်

တောင်ကြီးများစင်းကျတေသောအခါမှာပင်သူမ၏နှုတ်ခမ်းမှာပြုံးယောင်ယောင်သန်းကာအံ့ကြိတ်ထားသည်

ကိုတွေ့ရသည်။

နောက်တချီအောင်ဒင်ကအသာကလေးသွင်းလိုက်ဥကအဆုံးတိုင်ဝင်သွားတော့လျက်အောင်ဒင်၏ပါးစပ်

ကလည်းဟလီမာ၏နို့အုံကြီးများကိုငုံ၍စုတ်ကာပေးနေပြန်သည်။နို့

သီးထိပ်ကလေးအားလျှက်ပေးလိုက်ခြင်းနှင့်အထက်သွားအောက်သွားကလေးဖြင့်မနာမကျင်ကိုက်ပေး

လိုက်ရာတဟင်းဟင်းနှင့်ပို၍ရမက်စောတွေ့တက်ကြွလာရ၏။

ထိုအချိန်မှာပင်အောင်ဒင်ကလည်းသူ၏အချောင်းကိုဆွဲ၍ထုတ်ရာဟလီမာ၏ရင်များ

ကော့လာ၍နောက်တဖြေးဖြေးထိုးသွင်းလိုက်ရာကတဝက်ကျော်ကျော်အရောက်ဝယ်တအားဆောင်သွင်းလို

က်စဉ်ဟလီမာ၏ပါးစပ်မှအမေ့ ဟုပင်အသံကလေးများထွက်သွား ချေတော့သည်။

သူ၏သုတ်ရေကြည်ကလေးများလာပြီးကိုသိသောအောင်ဒင်မှာဟလီမာ၏နှုတ်ခမ်းကလေးအားသာသာ
ယာယာကုန်း၍စုတ်ယူလိုက်ရာဟလီမာကအငမ်းမရတအားကုန်ပင်
အောင်ဒင်၏ကျောကိုဖက်၍တန်ပြန်စုတ်ယူနေပြန်ချေတော့သည်။

ဤတွင်အောင်ဒင်သည်ဟလီမာ၏အဖုတ်ကလေးထဲမှသူ၏လိင်ချောင်းကြီးကိုဆွဲထုတ်လိုက်ပြီးတအား
ကုန်ဆောင်လိုက်ရာအမာ့ ဟုပင်အော်၍သွားတော့လိုအောင်ဒင်၏
ကျောပြင်ကြီးအားတအားကုန်ဖက်၍ထားလိုက်ချေတော့သည်။

၃-၄ ကြိမ်မျှဆောင်ပေးလိုက်သောအခါတွင်ကားပါးစပ်ကလေးမှပင်တရှူးရှူးတရဲ့ရဲ့
မြည်လာတော့ကာအမယ်လေးကောင်းလိုက်တာ၊ကောင်းလိုက်တာကိုရယ်၊ ဟုပင်အသံ
ကလေးမြည်လာရသည်အထိဖြစ်လာရလေသည်။

မော်တော်၏စက်သံမှာဒုံးဒုံးဒုံးဒုံး
မြည်နေရာအတွင်းမှာတော်သလင်းဇာတ်ခင်းနေသည်ကိုဘယ်လိုမှမသိနိုင်ပေ။

တချက်တချက်မော်တော်ကလေးလှုပ်ရှားသွားသောအခါတွင်၎င်းလှိုင်းပေါ်ဝယ်ခုန်၍သွားသောအခါတွင်
၎င်းပို၍ဇိမ်ကျသွားတော့ပြီးနှစ်ဦးသားမှာပို၍အရသာများတွေ့သွား ချေတော့သည်။

ဟလီမာ
အကို
ချစ်ကဲ့လားဟလီမာ
ချစ်ပါတယ်အကို
တကယ်ပြောတာလားဟလီမာ
ဟင်း ဟင်း အကိုသိပါတယ်

ဤသို့နှင့်ပဌမပိုင်းအပေါ်မှလုပ်နေရာကအောင်ဒင်ကခပ်တိုးတိုးပြောလိုက်ရာ၊ အကို သဘော
အကိုသဘော ဟုပြောလိုက်လေတော့သည်။

အောင်ဒင်မှာဟလီမာ၏ပါးကလေးကိုနမ်း၍အပေါ်မှခွာလိုက်ပြီးဘေးတစောင်းညာ
ဘက်မှအိပ်လိုက်သည်။ပြုံးကနဲဟလီမာညာဘက်ပေါင်ကိုသူ၏ခါးပေါ်သို့တင်လိုက်လေသည်။လွတ်နေသော
ဟလီမာ၏ဘယ်ဘက်ပေါင်ကိုညာပေါင်ဖြင့်ချိတ်ကာခွလိုက်ခြင်းဖြင့်သူ၏အချောင်းကြီးဖြင့်ဟလီမာ၏
အဖုတ်အခေါင်းပေါက်မှာထိကပ်သွားချေသည်။

ထိုနည်းမှာတပေါင်တင်တပေါင်ကျော်ခွတစောင်းအိပ်လုပ်နည်းတမျိုးဖြစ်၍လုပ်သောသူအဖို့မပင်ပန်းဘဲ
လုပ်နိုင်သောနည်းကောင်းတခုဖြစ်သည်။ထိုနည်းကိုလက်တွေ့စမ်း
သပ်ကြည့်လျှင်ပို၍ကောင်းမွန်အရသာရှိသည်ကိုတွေ့နိုင်မည်ဖြစ်သည်။

ပြုံးကနဲခေါင်းတွင်းသို့ထိုးသွင်းခြင်းမပြုဘဲအသာကလေးထိုးသွင်းကာစောက်ဖုတ်အ
ပေါ်ပိုင်းကိုလက်ဝါးပွတ်ပေးကြွလာတော့သည်။ထိုအခါဖိထိုးလုပ်ပါ။ရင်တွေကော့ကော့တက်လာပေမည်။

အောင်ဒင်ကလည်းထိုနည်းအတိုင်းပင်ဟလီမာ၏အဖုတ်အပေါ်ပိုင်းကိုလက်ဝါးဖြင့်
ပွတ်ပေးကာထိုးသွင်းညှိဟလီမာကလည်းသူ၏အဖုတ်ကိုအောင်ဒင်ကပွတ်ပေးသဖြင့်မခံမရပ်နိုင်အောင်ပို၍
ထကြွလာတော့သည်။

ထိုအခါမှအောင်ဒင်ကဖိ၍ထိုးသွင်းလိုက်လေသည်။
တချက်တချက်ဟလီမာ၏ဝင်းလဲလဲနုကာဖွံ့ထွားလေသောအဖုတ်ကလေး၏ဘေးသားများကိုပွတ်ကာပို၍
ဖိ၍ပေးသောအခါသိသိသာသာကြီးအဖုတ်မှာကြွထ၍ကြီးမားလာကာတပြိုင်တည်းဆောင်သွင်းလိုက်သော

အခါတွင်ကျွတ် ကျွတ် ကျွတ် ကျွတ် ကောင်း

လိုက်တာကိုရယ်သိပ်ကောင်းတာဘဲ၊ဟုညည်းသံကလေးဖြင့်ပင်ပြောလိုက်သေးသည်။

တခါတခါလုပ်နေရင်းကပင်အောင်ဒင်ကဟလီမာ၏နို့သီးထိပ်ဖျားများကိုလက်ညှိုးနှင့်လက်မညှပ်ကာ

ချေပွတ်နေရာ၊ အမယ်လေးအကိုရယ်ဟလီမာမခံနိုင်တော့ဘူး၊မခံနိုင် တော့ဘူး၊

ဟူ၍အသံကလေးများပင်တအိအိဝက်ကလေးကြက်ကလေးအော်သကဲ့သို့ အော်မည်လာတော့သည်။

ဘေးစောင်းကွေးခြင်း

ထိုနောက်တွင်ကားအောင်ဒင်သည်ဟလီမာအားတဖက်သို့လှည့်ကာသူဌေးကတော်

ကြီးနည်းအတိုင်းကွေးစေ၍အောက်မှလက်လျှို့ကာအဖုတ်ကိုပွတ်သပ်ဆွဲပေးကာဆောင်သွင်းလိုက်ပြန်သည်

။

အင်ကနဲအော်လိုက်သောဟလီမာ၏အသံမှာပဲ့တင်သွားသလိုဖွတ်ကနဲဖွတ်ကနဲဝင်လာသံကလည်းပြိုင် ထွက်လာသည်။

ဟလီမာကောင်းရဲ့လား

ကောင်းတာပေါ့

ဖင်ကြီးအကိုဘက်ကွေးပေးအုံး

အို အကိုကလဲဒါတောင်အားမရဘူးလား

ဒါမှပိုထိတာပေါ့

သို့နောက်တွင်အောက်မှပင်၍လုပ်လိုက်ပြန်သည်။အခါတခါသူ၏ဒစ်ကိုစောက်ခေါင်းအဝမှာပင်တေ့၍ ပွတ်သပ်နေပြန်ရာ ဟင်း

အကိုကတော့လုပ်တော့မယ်၊အဖုတ်များကစားစရာအောင်းမေ့နေသလားမသွဘူး

နို့ဒါဖြင့်ဘာလဲ

အဖုတ်ကိုလုပ်တာကောင်းကောင်းလုပ်ပါကိုရယ်၊ ဟလီမာဖြင့်အကိုလိုလူကိုမတွေ့ ဘူးသေးပါဘူး

ဒါမှအရသာပိုရှိတာ

ဟင်း သူသဘောရှိလုပ်တိုင်း

မဟုတ်ဘူးဟလီမာလုပ်တိုင်းလဲကောင်းတာမဟုတ်ဖူး၊ဒါကြောင့်လုပ်တဲ့အခါမှာအ

ဖုတ်ကိုကစားပေးတာဘဲကြည့်ပါလားဘယ်လောက်ကောင်းသလဲ

အောင်ဒင်ကဟလီမာ၏အဖုတ်ကိုဒစ်မြှုပ်ကာမေ့ပွတ်နေရာကပြူးကနဲဆောင်သွင်းလိုက်သည်။

အမယ်လေးကိုရယ်

မကောင်းဘူးလား

အဆုံးတိုင်ဝင်သွားသောအချောင်းကိုပြန်၍မနှုတ်သေးဘဲအရင်းထိအောင်ကပ်ထားပြီးဟလီမာ၏

နို့အုံကြီးကိုလှမ်း၍ဆွဲထားပြီးမေးလိုက်ခြင်းဖြစ်သည်။

သိပ်ကောင်းတာဘဲအကို

ထိုအခါမှပြန်နှုတ်လိုက်ရာ

အမယ်လေးသူဟာကြီးကအရှည်ကြီးဘဲ

မရှည်ပါဘူး

ရှည်လဲရှည်တယ်တုတ်လဲတုတ်တယ်

တုတ်တာပေါ့ဟလီမာကစုတ်ပေးခဲ့တာကို

ကောင်းသလား
ကောင်းပါတယ်ဆိုနေ
ဟလီမာရဲ့လင်ကြီးသိသွားရင်ဘဲ နှယ်လုပ်မလဲ
ဒီဟာကြီးအရက်မူးရင်ဒီလိုအိပ်တာဘဲ၊ ကိစ္စမရှိပါဘူး၊ ဒါထက်ဟလီမာထံကိုခဏခဏလာရမယ်နော်
လာပါမယ်ဟလီမာရယ်
ဟလီမာကိုချစ်ရင်ယူပါလားသူများမယားငယ်မလုပ်ချင်ဘူး
အလုပ်မှမရှိရင်ဘဲ နှယ်လုပ်မလဲ
ဟလီမာမှာငွေရှိတယ်
ထိုသို့ပြောရာကပင်အောင်ဒင်ကဟလီမာမက်လောက်အောင်ခပ်နာနာကလေးဆောင်သွင်းလိုက်ရာ
ဟလီမာတွင်
ကျွတ်ကျွတ်ကျွတ် ဟူသောအသံကလေးမြည်သွားလေ၏
မော်တော်ကလေးမှာလှိုင်မြစ်သို့ဆန်တက်လျက်ရှိရာမော်တော်အသံကလေးမှာဖုတ်
ဖုတ်ဖုတ်မြည်လျက်ရှိလေသည်
မော်တော်မောင်းသောစက်ဆရာကုလားကလည်းမော်တော်မောင်းရာကပင်အထူးစ
ပယ်ရှယ်ပြုလုပ်ဖောက်ထားသောအပေါက်ကလေးမှချောင်းကြည့်ကာအောင်ဒင်က
ဆောင်၍လုပ်သောအခါတိုင်း၊ ဟမေး မာမာ ဟရေး ဘာဘာ ကျွတ် ကျွတ် ကျွတ်
ဟုအသံမြည်ပေးလိုက်ရင်းက ဟားဟားဟားဟား ဟုရီလိုက်လေ၏။